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R  E  P  U  B  L  I  K  A    H  R  V  A  T  S  K  A 

       OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 

                    GRAD VALPOVO 

                  GRADSKO VIJEĆE 

 

 

KLASA: 021-05/19-01/30 

UR.BROJ: 2185/01-1-19-1 

 

 

Valpovo, 19. prosinac  2019. godine 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

30. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 19. prosinca 2019. godine u 

Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:00 sati.   

 

Nazočni vijećnici: Ivana Bagarić, Jozo Bogdanović, Zdravko Ćorić, Marijan Mandić, 

Vitomir Matoković, Stanislav Milošević, Zoran Pavošević, Spomenka Stanić, Dejan Pisačić, 

Jozo Piškorjanac,  Tihomir Tomić, Miroslav Šmit, Igor Uranjek i Željko Varžić. 

 

Ne nazočni vijećnici: Dubravko Kučinac, Marko Tomoković, Šimić Ljiljana 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Hrvoje Gašparović, zamjenik gradonačelnika, Marko Vuksanić, pročelnik 

Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za 

financije i proračun, Goran Šimić, pročelnik Upravnog odjela za komunalne i stambene 

djelatnosti, Zvonko Barišić, tajnik, Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za lokalnu 

samoupravu, Vesna Vujaklija, direktorica tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Siniša Peterlić. 

direktor tvrtke Urbanizam d.o.o. Valpovo, Ivana Zeko, direktorica Lokalne razvojne agencije, 

Kristina Čehajić, ravnateljica dječjeg vrtića „Maza“ Valpovo, Vedrana Kuna, ravnateljica 

dječjeg vrtića „Moj Bambi“, Lidija Aničić, novinarka Glasa Slavonije, Ines Brezovac, 

novinarka HRV-a,  Monika Đogaš, novinarka Gradskog radia Belišće i Vladimir Vazdar, 

novinar Valpovštine Info. 

 

 

Zapisnik na sjednici vodi Kristina Vidošić, djelatnica Gradske uprave. 

 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve nazočne, 

utvrđuje da je nazočno 14 vijećnika. Prelazi se na utvrđivanje dnevnog reda, Predsjednik 

stavlja na glasovanje Prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su 

usvojili   jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj 
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d n e v n i   r e d 

 

 

1. Usvajanje Zapisnika 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova; 

2. Aktualni sat; 

3. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javnih usluga prikupljanja miješanog  

                komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području  

                Grada  Valpova;  

4. Izvješće o radu Lokalne razvojne agencije Valpovo-Petrijevci u 2018. godini; 

5. Prijedlozi: 

    a) 5. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2019. godinu; 

    b) Odluke o Izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 2019.  

        godinu; 

    c) Odluke o pokriću manjka iz 2018. godine u 5. Izmjeni i dopuni Proračuna Grada 

        Valpova za 2019. godinu, te projekcijama za 2020. i 2021. godinu. 

6. Prijedlozi: 

    a) Proračuna Grada Valpova za 2020. godinu i projekcije Proračuna 

         za 2021. i 2022. godinu; 

    b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 2020. godinu; 

    c) Odluke o pokriću manjka iz 2019. godine u Proračunu Grada Valpova za  

        2020. godinu, te projekcijama za 2021. i 2022. godinu. 

7. Prijedlozi: 

    a) Programa javnih potreba u kulturi Grada Valpova za 2020. godinu; 

    b) Programa javnih potreba u športu Grada Valpova za 2020. godinu; 

    c) Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Valpova za 2020. godinu. 

8. Prijedlog Programa javnih potreba u području predškolskog odgoja Grada 

    Valpova za 2020. godinu. 

9. Prijedlog Programa javnih potreba iz područja socijalne i zdravstvene skrbi, 

    humanitarne djelatnosti, te drugih područja od interesa za opće dobro Grada  

    Valpova za 2020. godinu. 

10. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture za 2020. godinu za  

      Grad Valpovo; 

11. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2020. godini za  

      Grad Valpovo; 

12. Prijedlog Odluke o uključivanju Grada Valpova u subvencioniranje kamatne  

                  stope na kredite iz projekta „Stambeni krediti u funkciji poticanja gospodarstva“; 

            13. Prijedlog Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim 

                  zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo u 2020. godini; 

14. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka  

      zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Valpova za 2020. godinu;  

            15. Prijedlog Odluke o prestanku trgovačkog društva Lokalna razvojna agencija  

      Valpovo - Petrijevci  d.o.o. Valpovo za promicanje lokalnog i regionalnog razvoja, 

      po skraćenom postupku bez provođenja likvidacije; 

            16. Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća Grada Valpova za 2020. godinu; 

            17. Pitanja i prijedlozi. 

    

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu.  
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TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA  28. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

                  GRADA VALPOVA 

 

Zdravko Ćorić  

-  Što se tiče zapisnika, držim da nije dovoljan, odnosno ima svega par crtica, nema uopće 

obrađeno sve teme  koje smo imali na zadnjem vijeću.  

……Vi mislite na 29. sjednicu ali  zapisnik još nije završen, a 28. sjednica ima samo jednu točku 

dnevnog reda.  

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je  zapisnik 28. 

sjednice  jednoglasno usvojen  sa  14 glasova ZA.    

 

 

TOČKA 2.  AKTUALNI SAT 

 

PITANJA  VIJEĆNIKA 

 

Marijan Mandić 

- Kao predsjednik Upravnog vijeća  Dječjeg vrtića „Maza“, zanima me da li je u proračun za 

2020. godinu  uglavljeno povećanje koeficijenta za odgojiteljice i vraćeno na onu razinu koja 

je bila  prije nekoliko godina? 

 

Stanko Milošević  

- Što je s lampicama na dvorcu i da li će se obnoviti rasvjeta na župnoj crkvi koja je isto 

spomenik nulte kategorije ? 

- Da li će se  uskoro obnovljati  cesta ova što ide od starovalpovačkog puta  za Dravu? 

 

Zdravko Ćorić 

- Radi se o kružnim tokovima koji su već u opticaju, znači kružni tok prema Bocanjevcima preko 

obilaznice i  kružni tok  M. Gupca i ulica Vladimira Nazora i Šimićeva preko. S obzirom da je 

gradonačelnik prije godinu i pol rekao  da HAK, čini mi se, Hrvatske ceste imaju namjeru 

izgraditi kružni tok, pa me zanima najnovije zbivanje, odnosno da li je skoro imao kakav kontakt 

i kada bi se moglo početi ostvarivati taj kružni tok prema Bocanjevcima i što se tiče ovoga 

drugoga, M.Gupca, kakvi su planovi, da li je tu napravljen nekakav pomak i da li će i kada će 

krenuti taj program? 

 

Jozo Piškorjanac 

- Pitanje upućujem gradonačelniku s obzirom da, evo, konačno se dogodilo da su Hrvatske 

vode kanale 2. i 3. reda sanirale i čistile na području Harkanovaca, odnosno sami ulaz, to se 

može vidjeti sa ceste, a ima potrebe i da se ceste koje su u nadležnosti lokalne jedinice, radi se 

o svibnici  koje se također trebaju sanirati, odnosno kanali koji se trebaju očistiti, a u pitanju 

je  malčiranje,  odnosno, kako oni to zovu  tarupanje s onim  tsunamijem i čišćenje kanala, pa 

s obzirom da sada imamo komunalnog redara poljara, pa može to komotno  otići vidjeti. Moje 

je pitanje da li je moguće da se to očisti?  

- Ovom prilikom izražavam zadovoljstvo da smo nakon godinu dana uspjeli sanirati štetu koja 

je nastala vandalizmom na groblju na mrtvačnici i nadam se da ćemo druge projekte brže 

rješavati i da neće dolaziti do takvih vandalizama.  

 

Ivana Bagarić 

- Moje pitanje se odnosi na  rasvjetu  u Učkoj ulici, vidim u proračunu da dosta obnavljate 

javnu rasvjetu, ali nisam vidjela da vam je to u planu čak ni u 2022. godini. 
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Spomenka Stanić 

- Htjela bih se zahvaliti gradonačelniku, na zadnjoj sjednici sam postavila pitanje uređenja 

društvenog doma, sanirano je odmah drugi dan, a radi se o laminatu koji je bio podignut čim 

je bio postavljen. Je da je stavljena  metalna lajsna, ali to je valjda sada „in“.  

 

Željko Varžić  

- U pripremi ove sjednice, znači samog proračuna kao najbitnije teme rebalansa proračuna, 

imali smo jednu prepisku sa gradonačelnikom Grada Valpova vezano za dostavu određene 

dokumentacije  od strane službe za financije Grada Valpova. Moje pitanje je tehničko  pitanje 

i   upućujem ga tajniku Grada:  što mi kao vijećnici, od financijskih  dokumenata možemo dobiti 

od Grada Valpova, tj. koje to dokumente ne smijemo dobiti  sukladno Zakonu o zaštiti 

podataka?  

 

 

ODGOVORI   GRADONAČELNIKA 

 

Matko  Šutalo 

- Odgovor na pitanje vijećnika Mandića, vezano za dječji vrtić Maza Valpovo, u 2019. godini 

Gradsko vijeće Grada Valpova je na moju inicijativu  u dogovoru sa odgajateljicama, donijelo 

Odluku za povećanjem plaća za određeni postotak, dogovor je bio da ću za 2020. godinu 

sukladno financijskom planu koji je donio Dječji vrtić Maza, uvrstiti u 2020. godinu što smo i 

učinili, dakle sukladno financijskom  planu koji imate u idučoj godini, plača će vam biti onakva 

kakvu smo dogovorili, znači vratiti će se na one  stavke koje ste imali i ranije. Nadam se da ste 

zadovoljni, to je bilo moje obečanje sredinom ove godine, naravno ako se izglasa proračun za 

ovu godinu. Prijedlog je takav kakav je, tako smo se dogovorili i mislim da doista to i 

zaslužujete nakon toliko godina da se plaće vrate na onu poziciju koju ste imali i ranije. 

 

- Odgovor na pitanje vijećnika Miloševića, vezano za lampice na dvorcu, one su doista 

pregorile, odnosno više od 60 – 70%  je pregorilo i tvrtka koja nam održava javnu rasvjetu u 

Gradu, između ostaloga i lampice na dvorcu, upozorili su nas da ih ove godine ne koristimo, 

budući se doslovno raspadaju i prijeti opasnost od samozapaljenja. U zadnji tren smo reagirali 

i stavili 3 projektora, što ste i vidjeli i to je ono što smo mogli učiniti u ovoj godini. Za iduču 

godinu ćemo planirati kroz rebalanse u 2020. godinu i ubaciti tu stavku. Naime, lampice za 

dvorac koštaju 300.000,00 kn, tražili smo i troškovnik, međutim nismo to uvrstili u prijedlog 

proračuna, ali tijekom godine će to zasigurno naći svoje mjesto  na jednom od izmjena 

proračuna za 2020. godinu, jer kada dvorac svijetli, to se doista vidi sa svih ulaza u Grad i 

doista djeluje reprezentativno. 

- Odgovor na pitanje viječnika Miloševića,  vezano za rasvjetu na župnoj crkvi, kada se bude 

radio  Trg, opet kažem ako se usvoji proračun, vjerujem da ćemo onda poraditi na tome kada 

se bude radila nova javna rasvjeta.  

  

- Odgovor na pitanje vijećnika Ćorića, vezano za kružne tokove, odgovoriti će pročelnik Marko 

Vuksanić.   

 

- Odgovor na pitanje viječnika Piškorjanca, vezano za čišćenje kanala, odgovoriti će pročelnik  

Goran Šimić  

 

- Odgovor na pitanje viječnice Bagarić, vezano za  rasvjetu u Učkoj ulici, odgovoriti će  Goran 

Šimić  

 

 

Drago mi je što se ove stvari doista rješavaju onako kako se dogovorimo, neke kasne, 

ali bitno je da se na kraju riješe na zadovoljstvo građana Valpova i mještana prigradskih 

naselja. 
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Što se tiće dokumentacije koju je zatražio Klub viječnika HDZ-a i njihovih koalicijskih 

partnera, ja sam  im dostavio onu dokumentaciju za koju smatram da je bitna za proračun, a 

budući da ste to i tražili, a što se tiče dokumenata koje viječnici smiju dobiti, slobodno uputite 

dopis Ministarstvu uprave, odnosno Ministarstvu financija i zatražite njihovo mišljenje, a 

pretpostavljam da ćete dobiti isti odgovor koji sam Vam i ja dao. Budući je Uredba o zaštiti 

podataka takva kakva je i mi ju ne možemo mijenjati i  iznositi podatke koji se tiču bilo fizičkih 

ili pravnih osoba i njihovih dugovanja prema nama, odnosno naših potraživanja prema njima. 

Što se tiče ostale dokumentacije, može i tajnik odgovoriti koju dokumentaciju, da Vam počne 

nabrajati,  a mislim da to sada nema smisla i da je bolje da uputite dopis nadležnom 

ministarstvu i dobiti ćete, vjerujem,  u kratkom roku odgovor.  

 

Marko Vuksanić 

- Odgovor na pitanje vijećnika Ćorića, vezano za kružne tokove, što se tiče kružnog toka prema 

Bocanjevcima, dakle radi se o državnoj cesti D34 koja je u nadležnosti Hrvatskih cesta i  imamo 

informaciju  da će taj projekt biti dovršen u 2021. Godini. Trenutno je u fazi izrade projektne 

dokumentacije, kako za izgradnju kružnog toka, tako i za rekonstrukciju javne rasvjete. Vezano 

za kružni tok u ulici Matije Gupca, taj projekt također nije u nadležnosti Grada već u 

nadležnosti Županijske uprave za  ceste Osiječko baranjske županije i trenutno je prioritet 

projekt koji imamo završen, a radi se o rekonstrukciji   Osječke  ulice i Ulice Bana Josipa  

Jelačića, tako da u dogledno vrijeme ovaj projekt nije aktualan. Mi radimo sve u dogovoru sa 

ŽUC-om da se ove dvije ulice riješe prioritetno kroz godinu ili dvije dana, a nakon toga ćemo 

vidjeti što sa kružnim tokom i da li je on uopće potreban na toj lokaciji.  

 

Goran Šimić 

- Odgovor na pitanje viječnika Piškorjanca, vezano za starovalpovački put, taj poljski put je u 

nadležnosti Županijske uprave za ceste OBŽ-a, nije u našoj nadležnosti, međutim kolege su 

danas napravili dopis koji sam ja potpisao i sutra će biti poslan istima preporučeno s 

povratnicom, a vezano je za sanaciju toga poljskog puta.  

- Odgovor na pitanje vijećnika Piškorjanca vezano za čišćenje kanala u Harkanovcima, 

napravit ćemo izvid da vidimo o čemu se točno radi i šta je potrebno za realizaciju.  

 

Goran Šimić 

- Odgovor na pitanje vijećnice Bagarić, vezano za  rasvjetu u Učkoj ulici i svim preostalim 

ulicama, one idu u realizaciju u 2020. godini, a plaća se iz stavke programa održavanja i pred 

kraj zamjena starih i dotrajalih rasvjetnih tijela, te dopuna led rasvjete u ulicama u Valpovu je 

predviđeno 300.000,00 kn.  

 

Zvonko Barišić 

- Dopuna odgovora na pitanje vijećnika Varžića, vezano za dostavu određene dokumentacije  

vijećnicima od strane Službe za financije Grada Valpova - Nisam vidio prepisku koju spominje 

vijećnik Varžić, ali generalno, Grad je voditelj obrade podataka kada su u pitanju svi naši 

komitenti, vjerovnici, dužnici  i imamo izvršitelja obrade podataka. Dakle voditelj je Grad – 

pravna osoba, a izvršitelj je kolega Zvonko Kajunić, oko obrade podataka. Ono što je sigurno 

je da se s tim podacima ne smije raspolagati i dijeliti ih kako vi hoćete, jer voditelj i izvršitelj 

odgovaraju za sve te podatke, jedino uz pristanak osobe  koja se obrađuje kao ispitanik možete 

dobiti određene podatke. Da li se radi o nekakvim potraživanjima ili dugovanjima prema 

Gradu, možete dobiti sumu, imate pravo uvida kao vijećnici u dokumentaciju, ali osobne 

podatke ne možete.  

 

Zdravko Ćorić 

- Što se tiće odgovora vezano za kružni tok prema Bocanjevcima, nisam zadovoljan 

gradonačelnikom.  Životno iskustvo i političko iskustvo  mi daju pravo da sam shvatio da kada 

gradonačelnik daje da pročelnik odgovara na pitanja, a pročelnik je dao dobar odgovor, ali 
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znaći da gradonačelnik sa sebe skida odgovornost i nije zainteresiran da taj problem riješi. 

Znamo da je za  bilo koji projekt u Gradu  zadužen gradonačelnik i da je on osoba broj jedan 

oko toga projekta. Znači, bez njegovog utjecaja, bez njegovog lobiranja i svega onoga 

potrebnog, projekt sigurno neće skoro doći u realizaciju. Da smo mi zainteresirani da taj 

projekt što prije dođe u realizaciju, ja sam to već  objasnio, s obzirom da se radi o obilaznici, 

cesti koja je nešto šira u tom dijelu, da se nalazi i sjedne strane, znači i na zaobilaznici zavoj  i  

na izlasku iz Valpova zavoj, da je prelazak preko te ceste veoma nesiguran, čak i motornim 

brzim vozilima, a o biciklistima i pješacima da ne pričam. Znači, mi imamo debele argumente 

da na Hrvatske ceste  napravimo određeni pritisak da nam taj projekt što prije dođe u 

realizaciju. Znači, gradonačelniće, ovo nije sa lošom namjerom, nego sa dobrom namjerom da 

se zauzmete i da pokušate to riješiti. A što se tiće ovoga Zapisnika, ovdje piše lijepo 28.sjednica, 

s obzirom da je danas 30. Sjednica, a Vi izgleda niste brojali svečanu sjednicu, pa je došlo do 

zabune.  

 

Željko Varžić  

- Nisam do kraja objasnio, radilo se o otvorenim stavkama dugovanja po računima na dan 

31.10.2019.g., a isto tako i stanju namjenskih sredstava na žiroračunu na dan 31.10.2019.g. 

Naravno da smo mi kontaktirali određene financijske stručnjake iz agencija koji su nam 

odgovorili i evo, pošto se radi  o dvije – tri rečenice, ja bih vam to pročitao: Poštovani, način 

rada, a onda i obveze izvještavanja predstavničkog tijela, a to znači svakog pojedinačnog 

viječnika, utvrđeno je različitim propisima i općim aktima.  Pri tome treba imati u vidu da je 

predstavničko tijelo nadležno za utvrđivanje proračuna i završnog računa,  a već iz toga slijedi 

da njegovi članovi imaju pravo punog uvida u dostupne podatke o svim uplatama i isplatama. 

Financijski podaci o poslovanju jedinica lokalne samouprave ni u kojem slučaju nisu osobni 

podaci na koje bi se odnosile odredbe o zaštiti podataka. To je ono što je odgovoreno, a mi 

ćemo naravno uputiti dopis i u Ministarstvo financija, pa ćemo nastojati dobiti one dokumente  

za koje mislimo da imamo pravo dobiti kako bi mogli uopće raspravljati o ovim financijskim 

točkama u rebalansu proračuna i donošenju proračuna za iduću godinu, jer ovako, bez svih 

pokazatelja, mi jednostavno moramo improvizirati i donositi odluke na temelju informacija koje 

dobivamo iz medija, a te informacije mi ne možemo provjeriti da li su istinite ili nisu. 

 

Matko Šutalo 

- Dakle, doista je postojala prepiska između mene i Predsjednika Kluba vijećnika HDZ-a, 

međutim, na moj odgovor nisam dobio nikakvu povratnu informaciju. Zvao sam ih da dođu kod 

mene, zakazao sastanak i nisam uopće dobio informaciju da li će doći ili neće i nisu se pojavili. 

Pozvao sam ih da dođu prije donošenja, znači, kada je javno objavljen Prijedlog proračuna za 

2020. godinu nakon što su i naši sugrađani dali svoje prijedloge, nakon što smo, do 15.11.2019. 

imamo  obavezu da predamo Prijedlog proračuna za iduču godinu Predsjedniku Gradskog 

vijeća i to smo učinili u roku. Isti dan smo poslali i predsjedniku Kluba vijećnika  HDZ-a jer 

do sada je bila praksa da se rebalans odgađao i da se proračun odgađao kao što je bilo i ove 

godine. Proračun smo trebali donjeti na sjednici 28.11.2019.g. kao što je i bio dogovor između 

nas, međutim,  to je iz nekog razloga odgođeno. Smatrao sam da doista trebaju vremena da 

razmisle o svim točkama, da dobro prouče proračun, međutim, do današnjeg dana meni se nitko 

nije javio i onda dođem danas na sjednicu i čujem ovakve stvari. Ja bih doista htio, ukoliko se 

slažete, da nam dostavite imena i kontakte tih financijskih stručnjaka kako bi moj pročelnik 

službe za financije  mogao njih kontaktirati pa da mu pomognu oko njegovog rada u buduće.  

 

 

TOČKA 3. PRIJEDLOG  ODLUKE  O  NAČINU  PRUŽANJA  JAVNIH  USLUGA  

                  PRIKUPLJANJA  MIJEŠANOG   KOMUNALNOG  OTPADA   I  

                  BIORAZGRADIVOG  KOMUNALNOG  OTPADA  NA  PODRUČJU   GRADA    

                  VALPOVA 
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Siniša Peterlić,  direktor tvrtke Urbanizam d.o.o. Valpovo – ukratko je obrazložio predmetni 

materijal 

 

Zvonko Barišić, tajnik Grada – dodatno je pojasnio predmetni materijal  

 

Željko Varžić – Odbor za financije i proračun  raspravljao je o ovom prijedlogu Odluke, te  

Prijedlog  nije prihvatio  (2 glasa ZA  i  dva glasa  SUZDRŽANA) 

 

Stanko Milošević 

- Naime, bit ovog materijala je upravo ovo što je gospodin Varžić  rekao, a to je poskupljenje 

koje se ovdje provlaći. Nije definirano jasno koliko, ali se vidi točno kod izračuna, kada se 

izračuna ovaj dio, dolazi do poskupljenja. Pa upravo iz tog razloga i u kontaktima sa drugim 

jedinicama lokalne samouprave koje su to usvojile, ipak njihovi članovi vijeća nisu znali da 

dolazi do poskupljenja cijena. Nije se to objelodanilo. U ovom prijedlogu uopće nemamo 

obrazloženje zbog čega dolazi do povečanja cijena skupljanja komunalnog otpada. Kod nas je 

bila kanta 49,60 kn ćini mi se, a sada je 56,00 kn, znači povečanje oko 6,50 kn po kanti  i 

obrazloženja nema. Grad Belišće ima 48,30 kn troška po kanti. Zbog čega je trošak u Gradu 

Valpovu sada odjednom  porastao ako se vrši usklađenje. Ako se nešto usklađuje, onda to ne 

poskupljuje, nego se samo uskladi sa zakonskom legislativom, a ovdje se provuklo čak i 

povečanje cijene, pa bi molio pojašnjenje zbog čega je došlo do poskupljenja ako se nisu 

promijenili uvjeti,  onda nam to treba obrazložiti. 

 

Siniša Peterlić 

- U cijeni zbrinjavanja otpada imamo dvije kategorije, odnosno treću kategoriju onu koja nitko 

ne želi da dođe. Znači, govorimo  o fiksnom dijelu, varijabilnom dijelu i kaznenim odredbama. 

U pogledu  fiksnog dijela gdje je bila cijena 36,40 kn, ta cijena je apsoltno ostala identična. U 

cijeni varijabilnog dijela, znači sam pojam varijabilni dio  govori o nečemu ili nekome. 

Varijabilni dio je onaj trošak koji nastaje zbrinjavanjem prikupljenog otpada. Ako se netko 

može malo prisjetiti kada je na Sjednici Vijeća bilo usvajanje financijskog proračuna, rekao 

sam da ova cijena po nekim pokazateljima koje pratimo po analizi, znači sigurno je da ne 

odgovara, pa bi sada samo odgovorio da je varijabilni dio klasična matematika  iz osnovne 

škole. Imamo ulaznu fakturu ili  izlaznu fakturu, znači, samo jednu fakturu. Znači govorimo o 

zbrinjavanju otpada, varijabilni dio je onaj dio koji završi na deponiji u Belišću i što mi 

plaćamo našem  uporabitelju. Onaj dio što je prihodovna strana, to je prihod koji se na 

čipiranim kantama evidentira i koji se naplati onda građanima. Samo za informaciju, prosijek 

koji mi na našem distributivnom području, odnosno području obuhvata djelatnosti uspijemo 

naplatiti, je prosijek  1,15 kanti i to govori da je nešto malo više od pražnjenja  jedne kante 

mjesečno. Onaj dio otpada što završi na deponiji u Belišću, ovako, znači idemo točno po 

mjesecima – već prošle godine u 11. Mjesecu kada je donešen cijenik, fiksni dio iskazuje 

19.500,00 kn gubitak, u 12. Mjesecu 11.000,00 kn gubitak... itd, kumulativno, do sada u ovoj 

godini imamo podatke za prvih 11 mjeseci, govorimo o gubitku varjabilnog dijela od 

224.542,47 kn.  Što se tiće cijena u susjedstvu, ja se ne bi složio, zato što imamo cijenik, znači 

govorimo sada o cjeniku varijabilnog dijela. Distributer u našem susjedstvu je ostao sa fiksnim 

dijelom kao i mi, znači identičan u iznosu od 36,00 kn, ali ako znate cijenu da kažete da su oni 

jeftiniji od nas, onda znate da njihov varijabilni dio, ako je naš 0,055, a njihov 0,125, onda je 

to računica da su oni skuplji duplo, a ne jeftiniji. Samo za informaciju, još od recimo stupanja 

na snagu ove Uredbe, znači trgovački lanac koegzistira na području Grada Valpova, i 

koegzistira na području Grada Belišća, imao je do danas 3 kontejnera, plačao je fiksni dio u 

Belišću 900,00 kn, a u Gradu Valpovu 36,40 kn. Ja bi volio vidjeti tu računicu da netko kaže 

da je kod nas nešto skuplje. Varijabilni dio mora biti izjednačena strana prihoda i rashoda, 

znači ekonomski opravdana cijena koja mora biti. Naša cijena u ovom trenutku, definitivno 

mogu tvrditi da je jedna od najjeftinijiih na ovom području. U četvrtak je usvojen fiksni dio 

cijene za područje Grada Donji Miholjac, oko 58,00 kn. To je nivelacija, odnosno izračun 

ekonomske cijene zbrinjavanja otpada.  
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Stanko Milošević 

- Ovdje je sada priznato da se kroz usklađenje nastojalo provuči poskupljenje cijena. Taj 

varijabilni dio koji, znamo mi svi što je varijabilni dio i zašto je ovako ili onako. Ukupnost po 

kanti je poskupljenje 3,50 kn, dva odvoza mjesečno je 7,00 kn. U ovome materijalu je tako. A 

šta se sada desilo u odnosu na prije da je taj varijabilni dio veći, on je i prošle godine bio toliki. 

Ništa se nije značajno promijenilo u tom varijabilnom dijelu. U tome materijalu nema 

obrazloženja  da dolazi do poskupljenja. To nam je ista prića kao i sa vodom, nije poskupio 

kubik vode, nego je poskupio doprinos za vodne građevine. Tako Vi sada nama isto govorite da 

nije poskupio fiksni dio nego je poskupio varijabilni dio. Uopče građanstvo ne zanima koji je 

dio poskupio, njih zanima da će računi za odvoz komunalnog otpada biti veći. I to će biti na 

kraju. Ako mi donesemo ovu odluku, znači poskupiti će odvoz komunalnog otpada.  

 

Jozo Piškorjanac 

- Naravno, kada su ovakve teme na dnevnom redu, rasprava treba biti konstruktivna i ovdje 

uopće ne treba postavljati raspravu na način mi, vi, ovi, oni. Kada god je u pitanju neko 

poskupljenje, to su osjetljive teme koje se tiću naših građana  i tu moramo doista raspraviti do 

najsitnijeg detalja zbog sviju nas, jer mi donosimo te odluke, a naši građani će to prihvatiti ili 

neće prihvatiti. Imate priliku vidjeti da od prilike usklađenje što donose u Zagrebu i ostalim 

gradovima, da je to ista prića. Mene nešto posebno zanima ovdje, taj varijabilni dio, taj minus 

koji se događa kroz mjesece, da li je on kroz razliku u količini otpada prikupljenog i 

deponiranog na smetlište, da li se on pojavljuje zbog troškova prikupljanja, kao kvar kamiona 

ili slično, malo mi je to nelogično i  neozbiljno, a posebno me zanima koja je to logika da za 

iste kontejnere bilo koji trgovački lanac  u Belišću plaća 900,00 kn, a kod nas drastično manje. 

Svi mi ovdje samo želimo znati pravu istinu da bi donjeli kvalitetnu odluku.  

 

Siniša Peterlić 

- Ono što smo pojasnili u varijabilnom dijelu, znači još bi jednom pojasnio, varijabilni dio je 

isključivo  onaj dio, znači prikupljeni otpad koji završi na deponiji. U tu cijenu ne ulaze nikakvi 

popravci, to je u fiksnom dijelu, znači ovdje govorimo samo o varijabilnom dijelu. Znači samo 

je to. Zato sam rekao, dvije osnovne paralele, ono što je prikupljeno i ono što završi na deponiji. 

Prošle godine, vezao za varijabilni dio, on je stupio na snagu  01.11.2019.g. kada je uveden, 

znači uveden je  taj sistem naplata, odnosno zbrinjavanja otpada kroz fiksni i kroz varijabilni 

dio. Nije mogao biti prije zato što je tek od 01.11. i uveden taj dio naplate. U ovom trenutku 

nije poanta Belišće. Navesti ću jedan primjer, SOS dječje selo gdje ima volumen spremnika oko 

5,5 tisuća kubika, znači svih mogučih spremnika,  32 objekta plus upravna zgrada i tako nešto 

smo našli u Lekeniku. Znači mi za SOS Dječje selo, govorimo za cjelokupno SOS dječje selo, 

naplačivali smo jedan fiksni dio  po 36,40 kn i naplačujemo i dalje i naplačivat ćemo. Lekenik 

ima 21 objekt,  oni na svaku kuću naplaćuju fiksni dio po 75,00 kn. Mi smo imali fiksni dio  za 

privredu i građanstvo, znači  uz sve podkategorije naplačujemo 36,40 kn, Našice mislim da 

imaju 780,00 kn fiksni dio kontejner od 1.100 litara, a kod nas 36,40 kn. Znači to su te neke 

relacije na žalost koje su bile i svi smo se pronalazili i vjerojatno čemo se još određeno vrijeme 

pronalaziti u toj Uredbi za zbrinjavanje otpada. Vjerojatno nije ni slučajno što Primorsko-

goranska  županija pokušava ovu uredbu dovesti do granice Ustavnosti. Ali ovaj dio je na neki 

naćin pračenje analitika, znaći  konkretni podaci. Mi govorimo o samo varijabilnom dijelu koji 

ima izlaznu i ulaznu fakturu i nema tu da li ljudi  više smeća stavljaju u kantu, vjerojatno da.  

Sada možemo reći da  nije u procjeni predviđeno da će domačinstvo stavljati u kantu 18 kg, 

nego ono stavlja 48 kg i ta kumulativna težina se naplačuje na deponiji Belišće. Nema ovdje 

opravdanja za bilo šta, nego samo argument brojki i ništa više. 

 

Matko Šutalo 

- Naime, zakonski, javne usluge koje pružaju komunalna poduzeća moraju biti ekonomski 

isplative kao što je g. Peterlić i rekao. Desilo se to da smo  donosili zadnju odluku kada cijena 

koju je odredio, to moram naglasiti, doista bivši direktor, prije dolaska g. Peterlića i bivša 
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pročelnica upravnog odjela za  komunalne djelatnosti, cijena nije bila ekonomski isplativa. Na 

koji način su oni to računali, to doista nije, vjerujem, nama svima jasno. To je rezultiralo time 

da imamo u godini dana minus od 240.000,00 kn komunalnog poduzeća, što će  u biti morati 

platiti Grad Valpovo, odnosno jedinice lokalne samouprave na kojima djeluje, odnosno vrši 

usluge komunalno poduzeće Urbanizam. Mi smo doista imali  više sastanaka sa financijskim 

službama  Općine Petrijevci i općine Bizovac, tu je bio i gospodin Vazdar i direktor i sudjelovao 

sam i ja na sastancima na kojima smo gledali da cijena bude ekonomski isplativa, ali da to ne 

bude udar na naše sugrađane. Dapače, ono što direktor nije naglasio, ja moram posebno 

naglasiti, a to je da je naša cijena odvoza, znači prikupljanja komunalnog otpada, daleko manja 

nego u svim jedinicama lokalne samouprave u našem bližem i širem okruženju i to za minimalno 

30 %. Naravno, svako povećanje cijena je nepopularno, ali mi moramo gledati na zakonske 

obveze jer cijena mora biti ekonomski isplativa i idemo za nekim minimalnim povečanjem  od 

3,00 kn po kanti i to doista nije puno. Kada gledamo druge jedinice lokalne samouprave u 

našem okruženju, možemo biti sretni da je cijena usluga odvoza komunalnog otpada  u Gradu 

Valpovu daleko niža od, čak po ovom prijedlogu, od one koje su sada trenutno na snazi u našem 

okruženju i to  za minimalno 30% , a negdje je cijena usluga čak i za 100%  veća nego u Gradu 

Valpovu. To je ono što moramo znati i molim vas da imate na umu prilikom odlučivanja o 

donošenju ove odluke. Općina Bizovac i Petrijevci su ovo usvojili na svojim vijećima i nije 

istina da nisu znali za povečanje cijena budući su oni i njihove financijske službe sudjelovali u 

kreiranju ove odluke. Ona je bila na javnom savjetovanju gotovo mjesec dana, usklađivala se 

sa zakonom, sa zakonskim propisima i nismo ju htjeli namjerno ranije donositi budući da smo 

morali čekati 12. mjesec da ne moramo ići dva puta. Ide se sa povečanjem, ali to je doista 

minimalno i to imajte na umu upravo zato što su ovdje naši sugrađani da imaju na umu da je 

cijena doista jako mala u odnosu na druge jedinice lokalne samouprave i tu možemo biti sretni 

zbog toga. Ali ne možemo dopustiti da opet ove jedinice lokalne samouprave pokrivaju gubitak 

komunalnog poduzeća jer, na kraju krajeva,  onda smo u prekršaju. Znači cijena mora biti 

ekonomski opravdana i gledamo da bude ona najniža i da budemo na nuli. To što Urbanizam 

ima onaj građevinski dio, ne možemo gledati da on pokriva ovaj manjak.  

 

Željko Varžić 

- Raspravljajući na Klubu vezano za ovu temu, u biti podržavam sve ovo što je govorio direktor, 

pa čak i gradonačelnika, međutim,  ono što mi zamjeramo je to što nam se to nije dostavilo, 

znači što se to nije obrazložilo u materijalima. Ako je to tako već godinu dana i svaki mjesec 

imamo 20-ak tisuća više rashoda nego prihoda, pa uopće nije problem da se to stavi na papir, 

da se pokažu određene kalkulacije i financijsko izvješće i  da se to dostavi na Gradsko vijeće. 

Mi smo ti koji podižemo tu cijenu na prijedlog jedinice lokalne samouprave i gradonačelnika i 

onda da raspravimo o tome i donesemo odluku. Ovako mi u materijalima u biti ne vidimo ništa. 

Ako imamo 1.000.000,00  kn rashoda i prihoda 800.000,00 kn,  uopće nije problem da to 

napišete i da to vidimo i onda da raspravimo. Slažemo se da je tvrtka Urbanizam u jednom 

problemu još od 2013. Godine  od kada je došlo do onog razdvajanja  od tvrtke Dvorac i uopče 

nije problem ako je potrebno napraviti jednu tematsku sjednicu vezano za vašu tvrtku i pomoć 

bilo kakvu što mi možemo pomoći kao Gradsko vijeće i jedinica lokalne samouprave, međutim, 

ono što zamjeramo je to što nam niste dostavili ove kalkulacije i financijske pokazatelje prihoda 

i rashoda da bismo mi objektivno mogli donjeti odluku. Stoga ću tražiti sada jednu pauzu da se 

usuglasimo kako ćemo glasati za ovu točku.  

 

Zdravko Ćorić  

- Ovo što je relevantno ovdje, ima par činjenica, znači prvo, imamo mi sreće što naša lokalna 

regija ima svoju deponiju. S obzirom da je ta deponija već u više navrata trebala biti zatvorena, 

zadnji puta 2018. godine, međutim, određena sredstva su se uložila pa se to nije učinilo zbog 

potreba i lokalne zajednice i zbog prvenstveno tvrtke  DS Smith Belišće, a to nama svima daje 

jednu bližu i jeftiniju varijantu odlaganja tog našeg otpada. Prije smo odvozili 5 puta, znači 

svaki tjedan se odvozio komunalni otpad i plaćali smo mjesečno 45,00 kn. Sada se, bez obzira 

da li je 4 ili 5 tjedana odvozi 2 puta, a plaćamo 49,00 kn. Idemo na poskupljenje, a  što je 
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najgore, mi smo sada još u minusu. To je neprihvatljivo. Mora se napraviti kalkulacija 

sveukupnoga razloga zašto je to tako. Imamo činjenicu gdje nam onaj određeni otpad koji nije 

otpad nego sirovina, računajući plastiku, papir, metal, a koji je sirovina koja se može naplatiti. 

Kako je rekao direktor, oni plastiku moraju platiti za zbrinjavanje. To nije dopustivo. Znamo 

da se od te plastike proizvodi nafta i da ima tvrtka Ina Cro  u  Osijeku koja to radi i na koji 

naćin oni funkcioniraju, da li to odlažu i da li uz naplatu, znaći klijentima, ili plačaju kao 

sirovinu, to ne znam, ali znam da ima pozitivno iskustvo u svijetu i da se na taj naćin 

funkcionira. Imali smo situaciju slićnu sa vodom prije par godina koja je završila tako  da je 

danas voda  oko 70%  skuplja. Imali smo cijenu po kubiku 10,00 kn, a danas je preko 17,00 kn, 

pa se ja bojim, jer cijena otpada raste, ne samo kod nas u Gradu Valpovu, nego po cijeloj 

Hrvatskoj i to je inaće problem zbog ekološkog zbrinjavanja u Europi da ćemo i mi imati skoro 

ponovo problem  otpada i da ćemo morati ponovo dizati cijenu. Mislim da ćemo ipak morati 

prihvatiti činjenicu o nekakvom poskupljenju. Ono što mene još zabrinjava, a to je da  tvrtka 

Urbanizam ima zastarjelu mehanizaciju, što će daljnje poskupljivati i dovoditi u pitanje davanje 

usluga. Nemamo stavku o tome da se kao što je i do sada bila prića u ovom Gradu, da se 

pomogne kupiti tvrtki  vozilo za odvoz komunalnog otpada. Bez toga oni neće moći pružati 

uslugu jer imamo sada vozilo staro 12 i vozilo staro 18 godina. Dugoročno, mi moramo početi 

danas planirati kupiti jedno takvo vozilo ili ćemo dovesti u pitanje davanje tih usluga.  

 

Jozo Piškorjanac 

- Kroz ovu kvalitetnu raspravu smo dobili puno informacija  koje su korisne i na tragu ovoga 

što je rekao gospodin Varžić i ubuduće molim da  mi to dobijemo u pisanom obliku, ne samo 

zbog nas, nego i zbog sveukupne javnosti jer ćemo mi sutra to morati objasniti našim 

sugrađanima i objašnjavati zašto smo podigli cijenu odvoza otpada, a činjenice su takve kakve 

jesu. Vjerojatno, kako je gradonačelnik spomenuo, bivši direktor je svjesno to radio sa 

nekakvim manjkom i pokrivao te dugove očito iz onog građevinskog dijela, no međutim, ukoliko 

novaca više nema sa građevinske  pozicije, znaći moramo biti svjesni realnosti i prihvatiti 

realnost u tom pravcu.  

 

Siniša Peterlić 

- Grad Valpovo je jedan od rijetkih koji nema deponiju, ali  izrazio bi zadovoljstvo što deponiju 

imamo barem  u  Gradu Belišću i izrazio bi jednu stvarno izuzetnu suradnju sa tvrtkom Kombel 

Belišće, gdje su nam oni kroz cijenu zbrinjavanja otpada, kao, teško je reći strateškog partnera, 

ali kao jednoga partnera koji jednu znatnu količinu dovozi na deponiju u Belišće gdje nam 

izlaze u susret i u cijeni koja je za okruženje ekonomska, tako da bi iskoristio priliku i zahvalio 

tvrtki Kombel na toj izuzetnoj suradnji i da imamo sreću što ta cijena je i takva ekonomska 

možda i zahvaljujući povoljnoj cijeni zbrinjavanja otpada na deponiji u Belišću. Nažalost, ovo 

što je vijećnik Ćorić rekao, da, to je istina, mi sada imamo recikabilni otpad koji u principu nije 

više sirovina, nego prerasta obavezu svakog komunalnog poduzeća da mora razdvajati i da to 

mora, na žalost i plaćati. U ovom trenutku je preko 500,00 kn zbrinjavanje plastike. Staklo se 

vozi skoro svaki tjedan za Đakovo i to su troškovi. Tekstil se naplačuje 750,00 kn po toni. 

Glomazni otpad se naplačuje 2.500,00 kn po toni. Znači mi razdvajamo i na žalost, postoji na 

nivou Republike Hrvatske burza otpada i to sve plačamo. Papir koji je bio sirovina od  kojeg 

smo  prikupljali još u Osnovnoj školi i zarađivali novac za ekskurzije, sada to prikupljanje 

papira sa nekih 450,00 kn pada na 200,00 kn. U procjeni  cijene zbrinjavanja otpada,  jedina  

stavka je bila prihod od reciklabilnog otpada i bila je stavka od 75.000,00 kn prihod. Sada je 

trošak od reciklabilnog otpada minus od 35.000,00 kn. Znaći nemamo više ni jednu sirovinu 

koju mi naplačujemo, nego imamo ono što mi prikupljamo  i mi to na žalost moramo i plaćati. 

To je, na žalost tako kako je i to su te cijene koje funkcioniraju. Što se tiće strojnog parka, on 

je 19 godina i 12 godina i to je naša realnost i mi se s time borimo i s time nam se povečava i 

povečavat će se  onaj fiksni dio kroz povečano održavanje takvog strojnog parka. Ne može biti 

i ne bi smjela biti nikakva građevinska operativa alibi za određene cijene. U komunalnom 

sektoru ne može se pretakati i svaka usluga bi morala biti ekonomski isplativa. Ono što se 

zaradi kroz građevinsku operativu, taj trenutak bi samo trebao biti da poboljšava likvidnost 
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komunalnog poduzeća i eventualno neka razvojna politika, a ne politika održivosti. Ja sam u 5. 

mjesecu, kada je bio završni račun, rekao sam da pratimo taj dio. Nećemo nikada na bazi 

jednog mjeseca, dva mjeseca, jednog kvartala,  doći sa nekim odlukama i informacijama. Ovo 

je sada mjerodavno,  godinu dana pratimo taj fiksni  dio i doslovce taj fiksni dio konstantno, 

evo oko 20.000,00 kn je u gubitku. 

 

Igor Uranjek 

- Što se tiće dokumentacije, ja se slažem da može biti opširnija, ali pošto smo i našim dolaskom 

predložili da se dokumenti dobivaju  elektronskim putem radi materijalnih troškova  i na kraju 

krajeva da i ova rasprava služi da bi raspravili. To su sve zapravo prijedlozi, nisu gotove odluke 

i mi smo tu da o tome raspravimo i da dobijemo informacije od ljudi koji su u tom fahu da bi 

mogli donjeti nekakve odluke. Baš zato te rasprave i služe. Imam pitanje za direktora, nije često 

ali kada je, onda se od toga napravi velika buka jer se vidi da  komunalno poduzeće kada 

skuplja otpad, to se dešava najčešće u zgradama gdje sva tri kontejnera istovare u jedan kamion 

i odvezu. Zanima me da li znate za taj slučaj i koji je razlog tome.  

 

Siniša Peterlić 

- Govorimo o prostorima koje smo nazvali boksovi  za višestambeno stanovanje gdje je 

postavljeno na području Grada Valpova 12 boksova. Ja bih napomenuo jednu stvar, mi smo do 

sada od  1. do 11. mjeseca, što se tiče papira prikupili 165 tona, što se tiće plastike oko 94 tone. 

U svakom boksu je predmet plavi spremnik za papir, žuti za plastiku, zeleni za mješani 

komunalni otpad, sada smo stavili boksove za staklo i stavili smo smeđe za bio otpad. Isključivo 

dva puta tjedno se obilaze, znaći naša mobilna jedinica, gdje  se prazni reciklabilni otpad, znači 

žuti i plavi boks, staklo do sada nismo pošto su to novi boksovi pa do sada još nismo imali 

potrebe i prazni se papir, plastika  i ostali recikabilni otpad. Nesavjesnost građana još uvijek 

postoji jer u žutom spremniku, osim plastike završi i nešto što ne bi trebalo završiti. U plavom 

spremniku osim papira također završi još nešto što ne bi trebalo završiti. Uvedena je, u skladu 

sa dogovorom sa jedinicom lokalne samouprave, Gradom Valpovom, gdje smo definirali da 

nam se ne pojavljuju nepoželjne scene pored boksova na javnim površinama otpad, uveli smo i 

dežurstvo subotom da bi  vikend  pored svih boksova dočekali što urednije, pogotovo na centru, 

Vijenac 107. Brigade, gdje onda subotom dežurne ekipe u tom trenutku prazne sve ono što je 

ostalo u kontenerina, zelenim, žutim i plavim, tako da vjerojatno, evo mogu reći da se taj dio 

subotom prazni, onaj dio što ostane više nije ta sirovina, nego je  to sve ono što je na žalost 

završilo u onom spremniku u kojem nije trebalo završiti.  

 

Stanko Milošević 

- Da se krivo ne shvati, nismo mi za to da Urbanizam posluje sa minusom  i sve što je opravdano, 

to će ovo Vijeće podržati. Međutim, jako dobro ste podnjeli podatak i činjenicu zašto je cijena 

kante  na području valpovštine, odnosno svih onih koji gravitiraju odlagalištu  staro Valpovo, 

niža nego na području Našica, Đakova, Belog Manastira i to zato što Kombel  Belišće prihvača 

otpad iz drugih dijelova Hrvatske i taj ekstra profit koristi za sufinanciranje, odnosno za 

smanjenje cijene kante na području Grada Valpova. Znaći, koriste svoje unutrašnje rezerve da 

bi i Grad i Urbanizam kao naše komunalno poduzeće imalo povoljniju cijenu kante. Inaće, da 

idemo na ekonomsku cijenu, da nam oni ne subvencioniraju dio koji dobiju kao prihod što iz 

drugih dijelova Hrvatske dolazi otpad, sigurno da bi cijena bila daleko drugačija. Shvačamo 

mi što je varijabilni dio. Niti je kriv onaj ispred što je to odredio, znači vi ste  od domačinstva 

naplatili volumen, a belišćanima prodajete kile i svake godine, kako god, svake godine će to 

bili razlićito.  

 

Siniša Peterlić 

- Još bi jednom napomenuo ovdje da  stvarno jesmo zahvalni i možemo imati ovako kvalitetnu 

cijenu  na bazi deponije Belišće. Kombel Belišće je stvarno korektan partner prema nama. Da 

li je moguće  da ovaj dio mi sada još iz nekih rezervi sufinanciramo, a sada smo ovdje svi 

zaključili da su  kamioni za odvoz smeća stari 19 godina, drugi  12 godina. Imali smo problem 
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preko ljeta kada ima više bio otpada radi fermentacije, dobili smo, ne bi rekao kritike, nego 

sugestije da nešto napravimo,  da nešto nije dobro. A to sve dolazi iz nekvalitetnih i zastarjelih 

modela naših vozila za smeće. Nameće se reciklabilni otpad sa transportnim vozilom, a mi 

imamo transportno vozilo od 21 godinu bez adekvatne utovarne kašike i svega ostalog. Ono što 

je još jedan veliki problem, samo za informaciju, reciklažno dvorište u Općini Marjanci se 

izgrađuje, sada je pri završetku, u vrjednosti preko 3.000.000,00 kn. Reciklažno dvorište na 

području Općine Darda preko 3.500.000,00 kn. Reciklažno dvorište na području Općine 

Vladislavci oko  3.800.000,00 kn. Reciklažno dvorište na području Grada Valpova negdje oko  

1.000.000,00 kn gdje gravitira  4 jedinice lokalne samouprave sa preko 20.000,00 stanovnika. 

To su sve troškovi koji iziskuju učestalo, ubrzano pražnjenje, troškovi transporta, angažiranost 

vozila. Kada govorimo o građevinskoj operativi, sigurno svi znate bolje od mene neke stvari a 

to je tematika, ne bi rekao preljevanja novaca znaći iz službe u službu, a govorimo da je na 

žalost aglomeracija  Belišće-Valpovo aktualizirana, radovi se izvode, a tvrtka Urbanizam d.o.o. 

Valpovo je u sukobu interesa, pod navodnicima, znači da ne može sudjelovati i ne može se javiti 

na natječaj. Znači imamo 284.000.000,00 kn investicija, a mi na žalost možemo biti samo 

pasivni promatrači. Našu građevinsku operativu angažiramo po Baranji, po Đakovu, po 

Vinkovcima, a ne možemo raditi ovdje u Gradu Valpovu jer nemamo riješen status  vlasništva. 

Desit će se još neke stvari, a to su što će  Ministarstvo i Fond zaštite okoliša krenuti u 

sufinanciranje  određenih projekata objekata, znači gdje taj dio traže i dozvoljavaju da ide 

preko komunalnog poduzeća, ali komunalno poduzeće mora biti u stopostotnom vlasništvu 

jedinica lokalne samouprave, ne jedinice, nego nekoliko jedinica lokalne samouprave. Na 

žalost, u ovom trenutku mi to nismo, nego smo mi u vlasništvu Trgovačkog društva. Sve su to 

neki problemi i zato se  stvarno  radujem tematskoj sjednici u pogledu komunalne problematike. 

Na tu temu smo u 6. Mjesecu na sjednici Gradskog vijeća razgovarali da se sazove tematska 

sjednica pa da o tome raspravljamo. Ja bi stvarno molio  da razgovaramo otome da bude 

komunalno poduzeće ogledalo jedinice lokalne samouprave.  

 

Vitomir Matoković 

- S obzirom da mi imamo povelju Zeleni Grad i uvijek sam zagovornik onoga kada je u pitanju 

zaštita okoliša i ja jesam za poskupljenje, možda i vidno poskupljenje ako se sve napravi da to 

bude sasvim uredno i  tako da zadovoljava jedan Grad s tim poskupljenjem, normalno uz 

obrazloženje. Jedino, ponukan ovim, zanima me kada su u pitanju kazne za prekršitelje, koliko 

smo mi uložili u sanacije tih deponije i opet se ponavlja jedno te isto, zanima me koliko sve to 

košta. Volio bi jedan podatak, koliko je naplaćeno tih kazni za bacanje smeča po putevima, 

divlje deponije  se otvaraju,  a stavljeni su natpisi „zabranjeno odlaganje smeća“. 

 

 

 

Željko Varžić  

- Nakon rasprave na Klubu vijećnika  imali smo dvije dileme, svakako smo planirali usvojiti tj. 

podržati ovaj Prijedlog  odluke, samo upitno sa kojim cijenama, sa ovim sadašnjim koje vrijede 

do 01.02.2020.g. ili sa novim cijenama. Uvažavajući sve ono što ste rekli, i ono što je 

gradonačelnik Grada Valpova  Matko Šutalo rekao za govornicom  o situaciji kakva je trenutno 

vezana za odvoz smeća, mi ćemo podržati ovaj Prijedlog.  

 

Glasovanje:  Prijedlog je prihvaćen jednoglasno sa  14 glasova  ZA  

 

 

TOČKA 4. IZVJEŠĆE  O  RADU  LOKALNE  RAZVOJNE  AGENCIJE  VALPOVO- 

                   PETRIJEVCI  U  2018.  GODINI 

 

Ivana Zeko -  ukratko je obrazložila  predmetni materijal  
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Željko Varžić – Odbor za financije i proračun  jednoglasno je usvojio Izvješće o radu 

Lokalne razvojne agencije  Valpovo-Petrijevci 

 

Ivana Bagarić  

- Vezano za LAG natječaj za mjeru  6.3, ovim putem pohvaljujem  Lokalnu razvojnu agenciju 

što je prijavila četiri   projekta za poljoprivrednike s našeg područja od ukupno dvadeset 

prijavljenih, direktorica ovdje nije navela, naravno tada  nije ni imala ovu informaciju, sva 

četiri projekta su i financirana, odobrena,  i možemo reći da je skoro 500.000,00 kn sredstava 

s LAG natječaja, a koji je bio nešto malo manje  od 2.000.000,00 kn, otišlo poljoprivrednicima 

s našeg područja.  

 

Jozo Bogdanović 

- Naime, činjenica je da je Lokalna razvojna agencija bila nekakav promotor ili da kažem 

institucija koja je prva uspostavljala kontakte sa europskim novcem i projektima. Ona je 

zapravo na taj način sa tim projektima koji su ovdje spomenuti i u ovom izvješću i čuli smo i 

danas od gospođe Zeko bila jedan promotor,  ne samo toga novca  i zato mislim da je važno 

poštivati tu činjenicu  i ja bih s obzirom na činjenicu da mi danas imamo  na dnevnom redu i 

ukidanje  te agencije, sugerirao da se vodi računa i o tim kapacitetima, mislim  na kapacitete 

znanja, mislim da bi se moglo  dolaziti u kontakt s tim institucijama,  trebalo je uložiti dosta 

vremena, i zato treba iskoristiti i to znanje ljudi koji su sada u agenciji i da se ne dogodi da 

sada opet nastane neka rupa, nego, naprotiv, treba to znanje iskoristiti i ja mislim da su oni 

odradili jedan posao koji je izuzetno koristan za naš Grad i sve ono što je iza njega ostalo.  

 

Glasovanje:  Izvješće je prihvaćeno jednoglasno  sa  14   glasova  ZA.  

 

Ivana Zeko  

- Želim svima zahvaliti  na suradnji, u svakom slučaju svima Vam želim puno privatnog i 

poslovnog  uspjeha i također, s obzirom da sada dolaze ovi božićni i novogodišnji blagdani, 

želim vam svima sve najbolje od srca.  

 

 

TOČKA 5. PRIJEDLOZI: 

    A) 5. IZMJENA I  DOPUNA  PRORAČUNA  GRADA  VALPOVA  ZA  

         2019.  GODINU,  

    B) ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O IZVRŠAVANJU  PRORAČUNA  

         GRADA VALPOVA ZA 2019. GODINU, 

    C) ODLUKE O POKRIĆU MANJKA IZ 2018. GODINE U 5. IZMJENI I  

         DOPUNI PRORAČUNA GRADA   VALPOVA ZA 2019. GODINU, TE  

         PROJE KCIJAMA ZA 2020. I 2021. GODINU. 

 

Oliver Vazdar – ukratko je obrazložio predmetni materijal 

 

Željko Varžić – Odbor za financije i proračun  raspravljao je o navedenim prijedlozima, te je 

o istima glasao kako slijedi:  

a) Prijedlog 5. izmjena i dopuna proračuna Grada Valpova za  2019.  godinu  

- 2 glasa  ZA  i  2 glasa SUZDRŽANA 

b) Prijedlog odluke o izmjenama odluke o izvršavanju  proračuna  Grada Valpova za 

2019. godinu  

- 2 glasa  ZA  i  2 glasa SUZDRŽANA 

c) Prijedlog Odluke o pokriću manjka iz 2018. godine u 5. Izmjeni i dopuni Proračuna 

Grada Valpova za 2019. godinu, te projekcijama za 2020. i 2021. godinu. 

 - 3 glasa  ZA  i  1 glas SUZDRŽAN 
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Stanko Milošević  

- Ne možemo ništa pozitivno reći  ako je proračun ispunjen sa 50 % u odnosu na onaj izvorni 

koji smo  planirali  i plus toga neke se stavke provlače već  godinama, one koje smo već puno 

puta konstatirali da realizacije nema, ali ih uporno stavljamo  isključivo forme radi da bi  mogli 

izbalansirati proračun. Ovo je već ne znam koja godina za redom da planiramo i 3 i pola, 4, 5, 

6,  sada ovaj puta 3 i pol  milijuna da ćemo od prodaje nekretnina kasirati, a kasiramo 

280.000,00 kn. Tako ćemo vjerojatno staviti i u idući proračun  pa ćemo isto kasirati 100-

200.000,00 kn. Drugo je to ako mi ne prodamo nekretninu pa ju stavljamo u funkciju, međutim 

te nekretnine ostaju, a funkcije nema, a realizacije prodaje nekretnina nema. Pretežno su to 

sredstva koja trebaju završiti  u sanaciji gubitaka iz prethodnih razdoblja, pa tako i ovom 

prilikom  mislim da ponovo trebamo razmišljati  da na kvalitetniji  način zatvorimo te dubioze  

s obzirom da su nam ta izvorna sredstva proračuna kroz povrat ovih desetak – dvanaest miliona 

koje dobijemo , sve to  izniveliramo  i izbalansiramo. Najveće je nezadovoljstvo u stvari svih 

nas, a i vas vjerojatno i građanstva, u tome što taj razvojni dio uvijek  izostaje. Najteže mi pada 

to što nema onog gospodarskog razvojnog dijela koji bi  ostavio  ovo naše stanovništvo kod 

nas. Nadam se da ćemo iduće godine sa  većim uspjehom realizirati proračun.  

 

Igor Uranjek  

- Gospodine Milošević,  mene zanima za koliko ste ovakvih  proračuna i takvih stavki do sada 

glasali u svom dugogodišnjem mandatu vijećnika pa se sada čudite. Spomenuli ste  stotinjak 

probijenih stavki. 2016. godine  se u proračunu probilo 52 stavke  tj. 20% od ukupnih stavki. 

2017.g. je 78 pojedinačnih stavki od 318  tj. 25% ukupnih stavki probijeno u rebalansu 

proračuna, a ove godine 64 pojedinačne stavke. Neke od tih stavki  su npr. poštarina  koja je 

sa 70.000,00 kn probijena jer se napokon počelo uvoditi reda u pojedine odjele, i  plaćanje  

savjetnika za  javnu nabavu  za što znamo da je vrlo bitno zbog  korekcija   kod projekata. Grad 

Valpovo nema odjel javne nabave za sada, ali  nadam se da će ga biti. Jedan dio probijanja je 

i to što su se  plaće knjižile početkom mjeseca umjesto krajem mjeseca, tako da ćemo mi ove 

godine knjižiti 13 plaća. Znači ovaj rebalans nije ništa novo i ja se stvarno  nadam  

konstruktivnoj  raspravi  i  da probamo naći nekakav zajednički   jezik i zajedničko rješenje  za 

dobrobit svih u gradu Valpovu.  

 

 

Zdravko Ćorić 

- Naime, ono što je relevantno, a to je da se proračun drastično smanjuje, a što je još gore, 

razlog tome je odustajanje tj. nerealizacija dijela programa. Znajući da iz EU fondova ovaj dio 

što se tiče programa  gdje sufinancira EU, za te  programe je  sljedeća godina zadnja. Ja bi  

sada ekipu koja radi na tim programima zamolio da sljedeće godine više nema greške, znači  

mora se taj dio odraditi. Ako je ove godine promašeno, sljedeće godine se više ne može to 

dozvoliti. Ono što se može ovdje još spočitati  je da se proračun unatoč tome što se povećao u 

odnosu na dosadašnji, minus se ne smanjuje, a stalno ga na neki način pokušavamo smanjiti. 

To je isto jedan od problema koji će nam  biti u budućnosti. Znači programe sljedeće godine 

ako budemo mašili više nećemo moći realizirati.  

 

Oliver Vazdar 

- daje kratko pojašnjenje vezano za programe koji su maknuti iz proračuna: oni se nisu 

realizirali iz raznih razloga, ne zato što smo mi propustili neku priliku nego recimo, ili nismo 

prošli na natječaju ili  natječaj nije niti otvoren, a mi  programe moramo planirati u proračunu 

ukoliko mislimo potpisivati ugovore, jer bez osiguranih sredstava  Ugovor sa fondom ili sa bilo  

kime ne možemo potpisati. Što se tiče minusa,   u materijalima stoji da je planirani minus koji 

bi trebali  iduće godine, znači u idućim razdobljima   pokriti,   2.500.000,00 kn,   kn što je 

značajno smanjenje u odnosu na onih oko  7.000.000,00  koliko smo imali do sada. Da li će to 

biti realizirano, naravno to je plan, rebalans se radi prije kraja godine tako da nikada ne znamo 

kako će završiti poslovna godina, međutim plan smanjenja manjka postoji.  
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Jozo Piškorjanac 

- Naravno kada se planira proračun, ja znam reći da je to u pravilu jedna velika željoteka  koju 

mi moramo napraviti po zakonu, pa smo tako imali i za 2019. godinu uistinu veliku željoteku  i 

ja sam siguran da ni gradonačelnik nije zadovoljan što nije sve ostvareno. Nemoguće je da sve 

bude ostvareno. Svatko od nas želi da se ostvari maksimum, plan nam je bio kakav je, no 

međutim ostvarenje je,  možemo reći oko  50% i mislim  da možemo biti s time zadovoljni  i ne 

mora tu nitko nikoga kriviti.  

 

Zvonko Barišić 

- Mislim da  svi skupa ne shvaćamo situaciju  o kojim okolnostima se radi. Danas u ponoć ističe 

rok mirovanja  za Društveni Dom u Nardu. U 5. mjesecu sam potpisao Ugovor  u ime Ustanove 

za kulturne djelatnosti u vrijednosti  3.401.000,00 kn  koje smo povukli iz EU fondova.  To je 

jedan dio  toga projekta. Radi se o rekonstrukciji i dogradnji. Drugi dio projekta je opremanje, 

trenutno je natječaj završen i vrši se provjera prijavljenih natjecatelja. Projekt je rađen prije 

tri godine. Sredstva koja smo planirali neće biti dostatna. Vi se sjećate da sam ja prije tri 

sjednice rekao ovdje da će taj dio  koji je višak, za  koji neće biti priznati  troškovi, to će pasti 

na teret  proračuna Grada Valpova. Za tri godine cijene usluga  i cijene roba su  izuzetno 

skočile. Po mojoj nekakvoj procjeni  predviđeno je 3.716.000,00 kn u proračunu, a biti će nešto 

preko 4.100.000,00 kn. Na vama je da odlučite da li hoćemo ući u taj projekt  ili nećemo. Ja 

mislim da je šteta izgubiti, ali ne ovisi o nama kada će se raspisati natječaj, ne ovisi o nama 

kakve će ponude stići. Mislim da bi bilo šteta ovo ispustiti i ako prihvatite sve ovo skupa onda 

bi sljedeći tjedan potpisali ugovor o rekonstrukciji i gradnji , a u proračunu je sada, pročelnik 

je to već naglasio,  3.716.000,00 kn što neće biti dostatno. A svjesni smo toga i čekat će nas 

rebalans u prvoj polovici 1. mjeseca, ako naravno ovo vijeće sve to skupa prihvati pa krenemo 

u to. Ja imam odgovornosti prema  Ustanovi. Mi smo se pozicionirali na kulturnoj karti 

Hrvatske jako, jako visoko. Valpovo je postalo poželjna kulturna destinacija stvarno široko. O 

nama se priča,  o nama se piše, nas zovu, svi žele posjetiti Valpovo. Jedan od razloga zašto 

smanjujemo proračun – kula.  Dva puta smo  mijenjali građevinsku dozvolu i novelirali 

projektnu dokumentaciju u iznosu od 450.000,00 kn. Nije kod nas zapelo. Rezervirana sredstva 

u vrijednosti  1.200.000,00 Eur-a kroz  ITU mehanizam. Barun nažalost ne želi dati suglasnost. 

Dvorac je nažalost vraćen barunu,  a mi od te činjenice ne možemo pobjeći. Ali ako ih ne 

predvidite u proračunu, ne možete ni aplicirati pored ovoga što je pročelnik rekao. Naravno, 

puno takvih projekata ovisi o tome da li će nadležna institucija raspisati natječaj  i ako će, kada 

će. Npr. Projektna dokumentacija bude gotova, u međuvremenu istekne građevinska dozvola, 

zakonska regulativa se promjeni, morate štošta novelirati. Evo ja vas molim, vi ste evo sada 

čuli da danas u ponoć ističe rok mirovanja, a sljedeći tjedan bi trebali potpisati ugovor za 

Društveni dom u Nardu, pa da konačno i to selo dobije  jedan pristojan prostor.  

 

Igor Uranjek 

- Što se tiče izvršenja proračuna, naravno da bi svi voljeli da je izvršen proračun. Što se tiče 

samog plana, gospodine Ćorić Vi ste rekli razvoj  odnosno smanjenje duga, svi smo od prilike 

donijeli nekakvu zajedničku odluku na početku mandata  da je  cilj uz smanjenje  duga i 

apsolutno ne želim  ulaziti u to zašto je taj dug nastao i tko je kriv i da li je uopće netko kriv s 

obzirom na primanja koja je Grad imao, cilj je bio da se proba naći nekakva sredina između 

razvoja grada  i smanjenja nastalog, odnosno naslijeđenog duga. Mislim da građani nisu 

zaslužili biti taoci da li lošeg priljeva ili  zbog bilo čega drugog, lošeg poslovanja. Propustio 

sam reći, što se tiče ovog rebalansa i povećavanja odnosno probijanja stavaka u odnosu na 

2016.g. kada je probijeno ukupno 20% stavki, u 2017.g. ukupno 25% ukupnih stavki,  ovo je do 

sada u povijesti  probijanje stavki  najmanje, znači 15%  stavki u proračunu. Svi ti rebalansi 

su do sada prošli.  
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Željko Varžić 

- Ovo je plan, da, bio je plan, proračun je uvijek plan, ostvarenje je takvo kakvo je. Naš realni 

ili onaj okvirni proračun sada je nakon ovih korekcija od strane države nekih 35.000.000,00 kn 

i to je ono što svake godine možemo  računati kao Grad Valpovo. Mi ćemo ove godine ono što 

smo uspjeli dogovoriti  izvana donijeti još nekih dvadesetak milijuna. Da li je to puno ili malo, 

tu smo da o tome raspravljamo. Osobno mislim da, s obzirom da je  2019. godina bila jako 

dobra  vezano za EU projekte na razini cijele države, isto tako biti će sigurno i 2020. godine, 

tu se slažem sa gosp. Ćorićem,  da stvarno trebamo iskoristiti još ovu zadnju godinu  gdje se 

daju ovi novci, jednostavno vidimo  da ministarstva guraju novac da se utroši  i sve do novog 

ugovaranja  2021.g. kada će ti kriteriji  vjerojatno biti puno složeniji i puno teže će biti doći do 

bilo kojeg novca koji će biti ugovoren i  raspisan od strane Europske unije barem u tim 

početnim godinama, a to nam je pokazalo i ovo ugovaranje u ovih  šest godina koji su bili od 

2014.g. do 2020.g. Što se tiče tih pozicija, naravno   da ćete se vi uvijek uhvatiti za one koje  

možete opravdati, ja ču uvijek gledati one koje ne možete.  npr. 20.000,00 kn usluge promidžbe  

i informiranja a na kraju godine po rebalansu predlaže se 100.000,00 kn, pa me stvarno zanima 

za 100.000,00 kn  u 2019. godini koje smo mi potrebe imali  u vašem odjelu (pročelnik Oliver 

Vazdar dodaje da se to odnosi na sve odjele u Gradu Valpovu)  i u uredu gradonačelnika smo 

planirali 50.000,00 kn i na kraju imamo ostvarenje i  vamo  sada  kako je planirano 130.000,00 

kn  samo za usluge promidžbe i informiranja našeg grada, znači to su ona gostovanja vjerojatno 

televizije, mediji, gradonačelnik.hr i ostali izvjestitelji koji prate rad Grada Valpova. To su one 

neke pozicije koje ja naravno uvijek zamijetim. Pročitali smo neki dan u novinama da je Grad 

Našice ugovorio 100.000.000,00 kn  samo projekata kulturne djelatnosti, tako da uz svu onu 

pomoć koju možemo možda i mi  doprinijeti, da li kroz  županiju, državu, apeliram da se u ovoj 

zadnjoj godini  uspije ugovoriti što više  i svima bi bilo u interesu da ovaj razvoj  u Gradu 

Valpovu bude vidljiviji.  

 

 

Gradonačelnik Matko Šutalo 

- Kada govorimo o onim ostvarenim projektima ugovorenim i onima koji su u pripremi, to sam 

spomenuo i na svečanoj sjednici i na prošloj sjednici Gradskog vijeća, znači sada govorim o 

Valpovačkom poduzetničkom centru koji je u dvije i pol godine realizirao, pripremio, odnosno 

provodi  projekte u vrijednosti 180.000.000,00 kn. Znači da se doista nešto radi  i da idemo 

naprijed i iduća godina će biti još bolja nego ova. Naravno da želimo da realizacija bude  što 

veća, doista sam zadovoljan sa  2019. godinom što se tiče projekata i onoga što smo realizirali. 

2020. godina će biti još bolja  i kvalitetnija pogotovo za građane Grada Valpova budući smo u 

nekim prigradskim naseljima neke kapitalne projekte već riješili, ostao nam je Nard i 

Ladimirevci, Harkanovce moramo završiti, međutim u Gradu Valpovu nas očekuje  

rekonstrukcija trga, izgradnja Memorijalnog centra Matije Petra Katančića, dvije ulice, 

M.Gupca i I.L.Ribara idemo u realizaciju biciklističko-pješačkih staza, idemo u izgradnju 

poduzetničke zone, završetak zone malog gospodarstva. To su sve veliki kapitalni projekti od  

preko  5-10.000.000,00 kn. Znači doista se radi, natječaji se prate svakodnevno i moramo 

iskoristiti ove godine koje su pred nama  da povučemo što više sredstava iz EU, ali moramo biti 

i svjesni da ne možemo sve projekte realizirati europskim novcem,  već da tu moramo 

sudjelovati i mi. I naravno da će biti i nekakav manjak i naravno da će biti kreditnih zaduženja, 

ali to nismo izmislili mi,  nego je to praksa i u drugim jedinicama lokalne samouprave gdje su 

od prilike minimalno 30% ulaganja  od strane jedinica lokalne samouprave. Tu moramo 

sudjelovati u tome i to će sve ostati ovdje  i kada ne budemo mi bili ovdje,  ali moramo iskoristiti 

ove godine koje su pred nama  da ostvarimo što više tih projekata, naravno uz podršku svih vas 

ovdje kao i svih naših sugrađana. 

 

Željko Varžić  

- Pauzu smo tražili vezano za izlaganje tajnika i u kontekstu spominjanja projekta  Društvenog 

doma u Nardu. Ono što smo mi vidjeli u pogledu Prijedloga, znači ovih izmjena i  dopuna 
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proračuna, da se po tom projektu ništa ne mijenja. Isto to nam je na pauzi potvrdio pročelnik, 

tako da što se tiče toga projekta, to što ste vi iznijeli, mislim da mogu reći  da ne stoji vezano 

za 5. Izmjene i dopune  proračuna.  Sve ono naravno vezano za projekt postoji i u rebalansu 

četvrtom, a vjerojatno postoji i u idućem prijedlogu proračuna za iduću godinu. 

  

Prelazi se na glasovanje:  

 

a) Prijedlog 5. izmjena i dopuna proračuna Grada Valpova za  2019.  godinu  

- 5 glasova  ZA  i  9 glasova  PROTIV  -Prijedlog nije prošao 

b) Prijedlog odluke o izmjenama odluke o izvršavanju  proračuna  Grada Valpova za 

2019. godinu  

- 5 glasova  ZA  i  9 glasova PROTIV – Prijedlog nije prošao 

c) Prijedlog Odluke o pokriću manjka iz 2018. godine u 5. Izmjeni i dopuni Proračuna 

Grada Valpova za 2019. godinu, te projekcijama za 2020. i 2021. godinu. 

 - 13 glasova  ZA  i  1 glas SUZDRŽAN -Prijedlog prihvaćen 

 

TOČKA 6. PRIJEDLOZI: 

    A) PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2020. GODINU I PROJEKCIJE  

         PRORAČUNA   ZA 2021. I 2022. GODINU,  

    B) ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2020.  

         GODINU, 

    C) ODLUKE O POKRIĆU MANJKA IZ 2019. GODINE U PRORAČUNU  

         GRADA VALPOVA ZA  2020. GODINU, TE PROJEKCIJAMA ZA 2021. I  

         2022. GODINU. 

 

                 Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal    

 

Željko Varžić – Odbor za financije i proračun  raspravljao je o navedenim prijedlozima, te je 

o istima glasao kako slijedi:  

   a) Prijedlog Proračuna Grada Valpova za 2020. godinu i projekcije proračuna   za 

2021. i 2022. godinu (3 glasa   ZA,   1 glas   SUZDRŽAN) 

    b) Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna Grada Valpova za 2020. godinu, 

         (3  glasa ZA,   1 glas  SUZDRŽAN) 

    c) Prijedlog Odluke o pokriću manjka iz 2019. godine u Proračunu Grada Valpova 

za  2020. godinu, te projekcijama za 2021. i 2022. godinu. 

         (3  glasa ZA,  1 glas  SUZDRŽAN) 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Miroslav Šmit, Dejan Pisačić, Vitomir 

Matoković, Zdravko Ćorić, Željko Varžić, Spomenka Stanić, Ivana Bagarić, Željko Varžić, 

Matko Šutalo, Igor Uranjek  i  Jozo Piškorjanac. 

 

Miroslav Šmit 

- Ja sam po funkciji član Upravnog odbora  DVD-a Valpovo i Predsjednik Nadzornog odbora. 

Upravni odbor je raspravio i o proračunu Grada Valpova za 2020.godinu s obzirom da  

Vatrogasna zajednica, a time i Vatrogasno društvo  dobivaju sredstva iz  Proračuna,  pa je 

sasvim logično da raspravljaju o Proračunu. Međutim, primijećeno je da u Proračunu nisu 

predviđena sredstva koja su DVD-u potrebna  za zapošljavanje. Radi se o  zapošljavanju jednog 

čovjeka za 2020.g.  s obzirom da su sada zaposlena dvojica, koji ako podijelimo po satima svaki 

radi 8 sati, znači 16 sati, pa nam ostaje nepokriveno 8 sati. Znači nije pokriveno dežurstvo  u 

cijelosti, 24 sata,  pa je stoga  nužno da u DVD-u Valpovu bude zaposlen još jedan vatrogasac. 

Priznajem da možda Upravni odbor nije  na vrijeme reagirao da se eventualno u Proračun 

uvrsti još sredstava, međutim, sada ispada situacija sljedeća: Za 2020. godinu  u Proračun za 

Vatrogasnu zajednicu,  odnosno DVD Valpovo idu i prihodi zaposlenih  i  planirano je  

780.000,00 kn, a 2019. godine  je bilo nešto malo manje 733.000,00 kn, točnije rečeno 
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54.000,00 kn više za ovu  godinu nego za 2019.godinu.  Međutim, to neće biti dostatno za 

zaposlenje još jednog čovjeka u DVD-u Valpovo. To će predstaviti određenu poteškoću  i zbog 

toga jer sam ja kao Predsjednik  Nadzornog odbora dobio zadatak  da predložim amandman 

na Proračun u smislu da predložim povećanje  sredstava za 2020.g.  za Vatrogasnu zajednicu 

odnosno za  DVD Valpovo. To povećanje bi trebalo iznositi 63.000,00 kn i to bi bilo dostatno 

za zaposlenje jednog čovjeka. S obzirom kada se predlaže amandman,  treba se reći s koje 

pozicije se Proračun  povećava,  a na kojoj poziciji se smanjuje jer mora biti balans između 

toga.  Predlaže se  na poziciji br. 10., konto 381  pod nazivom tekuće donacije Vatrogasnoj 

zajednici za  unutarnje aktivnosti,  02 zaštita od požara, povećanje od 63.000,00 kn, tako da 

planirani iznos za 2020. godinu iznosi  850.000,00 kn.   Istovremeno, na poziciji broj 78 tekuće 

donacije unutar  tekućeg projekta  01 pod nazivom tekuće donacije turističkoj zajednici  Grada 

Valpova, predlaže se smanjenje u identičnom iznosu od 63.000,00 kn. Bilo bi mi drago da ovaj 

amandman prođe, međutim, ako gradonačelnik koji na to ima pravo ne prihvati taj amandman, 

tada predlažem  da eventualno Gradsko vijeće donese zaključak  da se u slijedećim izmjenama 

i dopunama Proračuna u 2020. godini,  što prije, dakle u  rebalans proračuna ipak uvrsti ta 

stavka.  

 

Dejan Pisaćić 

- Ja imam jedno pitanje, naime, ja sam dobio kao predsjednik Gradskog vijeća kao i Vi 

vjerojatno gradonačelniče Zamolbu od Institucije, Udruge, kako god nazvali, „Počasni 

Bleiburški vod“ koji je osnovan 1952. godine radi obilježavanja stradanja hrvatskog naroda 

tijekom Bleiburške tragedije. Oni su se obratili svim lokalnim upravama  i samoupravama u 

Republici Hrvatskoj  budući da se 2020. godine obilježava  75. obljetnica  bleiburške tragedije, 

pa se očekuje veliki broj dolazaka na područje Bleiburga. Oni su se obratili  svim jedinicama 

lokalne uprave i samouprave  za eventualnu novčanu pomoć prilikom  organizacije, a  budući 

da vijećnici i  Predsjednik Gradskog vijeća  nisu ovlašteni predlagatelji Proračuna, mene 

zanima hoćete li u prijedlogu Proračuna uključiti i donaciju bleiburškom vodu? 

 

Vitomir Matoković  

- Malo ću se osvrnuti na Proračun i na neki način određene  komparacije  sa Proračunom od 

2019. godine, te projekcije za 2020. i 2021. godinu. Raduje me činjenica da ima dosta projekata 

i razvojnih  koji će se realizirati, a fokusirati ću se na ono što je bitno,  a to je  za mjesto iz 

kojeg dolazim, a to je prigradsko naselje Marjančaci  vezano uz neke kapitalne projekte. Prije 

svega  projekt  ceste do groblja koja je na neki način trebala biti realizirana  kada je u pitanju 

projektna dokumentacija  u ovoj godini. Dosta to dugo traje, ali vidljivo je povećanje u odnosu 

na Proračun i  projekcije  od prošlog Proračuna za od prilike, koliko vidim, 1.000.000,00 kn. 

Znači projekti 100.000,00 kn i u idućoj godini 1.000.000,00 kn  i za 2021. godinu  isto 

1.000.000,00 kn. To je vrlo pozitivno pogotovo kada je u pitanju  kapitalni projekt - most na 

Vućici  170.000,00 kn. Raduje me i činjenica da je i prema nekim Udrugama povećan iznos i 

kada su u pitanju stradalnici domovinskog rata – Hvidra,  vidim da je povećanje za 30.000,00 

kn, to me raduje. Ono što bi htio reći, vezano uz sport, isto tako što je vidljivo povećanje i raduje 

me da će se ulagati u sportske  objekte pa sam  mislio neki dodatak ovdje  na ovaj proračun,  

stavka amandman ili  stavka može biti  i bez iznosa,  samo je bitno da je stavka. Osnovale su se 

neke Udruge, Croatia Marjančaci, a ne vidim ovdje u Proračunu  da stoji stavka sa iznosom  

ili bez iznosa  za projektnu dokumentaciju  u narednom razdoblju, svlačionice  i sve ostalo što 

ide uz to. Ono što želim ovdje naglasiti, ja ne znam, ali tu je gradonačelnik da  nam da 

objašnjenja ili pročelnik za gospodarstvo, to su veliki iznosi  kada je u pitanju cesta, jedan od 

prioriteta  koji već duže vrijeme traje, da li se tu misli da se iz  izvornih prihoda  Grada Valpova 

napravi  ili postoji mogućnost povući neka sredstva  iz Županije  kada su u pitanju Hrvatske 

vode, a  ne da padne na teret samo na izvorne prihode Grada Valpova. Znači  određena 

ministarstva, to su veliki novci, da ne bude na teret samo lokalne jedinice odnosno Grada 

Valpova. Kada je u pitanju prometna infrastruktura, par puta sam spominjao onaj problem 

ulazak u prigradsko naselje Marjančaci, bilo bi dobro  da to bude jedna stavka u Proračunu  i 

može biti bez iznosa. 
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Zdravko Ćorić 

- Ono što je ovdje evidentno  je da imamo dosta programa i povećanja Proračuna, ali smo 

zapostavili najbitniju stvar, a to je izgradnja industrije. Nigdje ovdje nemamo ni  riječi o tome. 

Bez povećanja industrije nema života niti Proračunu niti opstojnosti Gradu Valpovu. Ja bi bio 

najsretniji da imamo bilo kakvo povećanje, ali ga nemamo. S obzirom da nam se toliko povećao 

Proračun, nisam čuo niti jednom riječju da ima neki ozbiljan razgovor   za bilo kakvo otvaranje 

industrije. To meni ne izgleda normalno. Svaka lokalna sredina,  prvenstveno, ako je iole 

ozbiljna, radit će na tome projektu. Svi ovi drugi infrastrukturni objekti, oni  moraju doći kao 

posljedica izgradnje industrije otvaranje radnih mjesta. Možete  vi napraviti kuću, ali ako 

nemate štalu, a živite od poljoprivrede,  odakle ćete živjeti, onda vam je nepotrebna ta kuća. 

Morati ćete ju tražiti na nekom drugom mjestu. A upravo to se radi kod nas u Gradu Valpovu. 

Nezadovoljan sam što je Proračun dosta velik, prenapuhan i sumnjam da će se ostvariti kao i 

ove godine. Troškovi za zaposlene lete u nebo, a ne vidim veliku učinkovitost i u Proračun se 

nastoji i dalje sakriti i zamaskirati  određene stavke koje kreatorima ne odgovaraju. Nisam 

predlagao nikakve promjene jer sam već dovoljno iskusan  pa čak i da nešto predložim to neće 

proći.  

 

Željko Varžić  

- Imam nekoliko prijedloga  ispred našeg Kluba vijećnika, malo analize ovog Prijedloga 

proračuna za iduću godinu. Dosta toga smo se dotakli  i kada smo govorili o rebalansu za koji 

ja osobno smatram da će biti ostvarenje veće nego što je bilo u ovoj 2019. godini  jer projekti 

su nam sada u boljem stanju i u većem ostvarenju i vjerojatno će se, ono što je i gradonačelnik 

govorio, dosta toga izraditi i vidjeti u prostoru i automatski  novac se mora vidjeti  u ovom 

proračunu. Ono što je još bitno  je da  ti planovi koji jesu, znači ono što smo i ukazali da je to 

ta zadnja godina i da stvarno se pokuša sve ono što se može  uokviriti da dobijemo  da nam 

prođe kroz ovu zadnju godinu možda  nešto što nismo ni planirali, da isplaniramo u idućoj 

godini  i da stvarno povučemo sve što možemo i onda ćemo kroz iduće tri godine još imati  do 

2023.g. do kada možemo potrošiti taj novac  vjerojatno još i dobru situaciju. Prva i najbolja 

vijest u ovom proračunu je da nam  prihodi ostaju i dalje onih 15.000.000,00 kn više nego one 

2017. godine kada smo bili u zadnjoj godini onog nerealnog položaja kada je Grad Valpovo 

bio u dosta lošijoj situaciji i od Grada Belišća i od   većine ostalih jedinica lokalne samouprave 

što se,  naravno, vidjelo i u prostoru. Danas je tu puno bolja situacija i ona se automatski vidi 

i u ovim materijalima  ovog Proračuna. Imamo puno više mogućnosti iz izvornih prihoda 

financirati većinu onoga što se želi, tako da je u posljednje vrijeme povećano, povećani su iznosi 

sa dosta tih pozicija, a vidjeti ćemo i u nastavku ove sjednice, od sporta, kulture, tehničke 

kulture, dalje na komunalijama. Naravno da su potrebe neograničene  i uvijek će biti. Novca je 

uvijek malo, nikada mi nećemo imati dovoljno da napravimo sve ono što bi htjeli, međutim, 

ipak je to sada već jedna veća količina i dosta toga se može planirati i stanje u Gradu je puno 

bolje nego u ono vrijeme. Jedna naša zamjerka na koju smo ukazivali i prošle godine je što 

dosta toga novca, gotovo cijelih  15.000.000,00 kn  ide  u prostor, u ljude i u neku dodatnu 

potrošnju, vrlo malo toga novca  ide u investicije, a ono što vidimo u ovom Proračunu, kada 

vidimo  da su kreditna zaduženja koja su planirana  12.742.000,00 kn, znači samo ono što 

uopće nemamo u planu  sufinancirati iz fondova. Znači to je ona neka infrastruktura i tu je 

dosta toga novca i naravno da moramo misliti na sve one godine koje će doći, na sve one 

projekte koji će se ostvariti, da po nama trebamo čuvati ono naše učešće koje uvijek na kraju 

ispadne  rijetko gdje više od 50% osim na onim projektima koje dobijemo sve, kao što su vrtić 

u  Ladimirevcima  i kao što je Dom u Nardu gdje smo dobili 100%.  

Vijećnici Gradskog vijeća našeg Kluba vijećnika imaju dva amandmana. Pripremili smo dva 

amandmana na ovaj proračun. Prošle godine smo također imali dva amandmana, a to su 

porodiljne naknade, one od 3.000,00, 5.000,00 kn i 7.000,00 kn, znači sa 2.000,00 kn su se  

povećale  i drugi amandman je bio smanjenje cijene vrtića za roditelje. Najviše problema po 

našem mišljenju u ovom Gradu je u gospodarstvu i u demografskim mjerama ili problemima, 

problem iseljavanja  i sve ono što možemo napraviti da  pomognemo onim ljudima koji jesu tu, 
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je da pokušamo predložiti određene programe koji bi mogli pomoći svima onima kojima je to 

potrebno.  

Prvi amandman koji predlažemo, radi se o učenicima Srednje škole koji imaju prebivalište na 

području Grada Valpova u trajanju od najmanje 6 mjeseci. Grad Valpovo dodjeljivao bi 

novčanu pomoć za topli obrok u iznosu od 150,00 kn mjesečno  po učeniku. Predlaže se da se 

novčana pomoć isplaćuje za drugo polugodište  školske godine  2019.-2020. i prvo polugodište 

školske godine 2020.-2021., a predviđa se da bi broj učenika koji pohađaju srednje škole   na 

području Grada Valpova bio između  250 i 300. Sada trenutno imamo jednu neravnopravnost, 

znamo da je Grad Belišće donio sličnu Odluku i onda mislimo da ne bi bilo dobro da učenici 

koji sjede zajedno u klupi imaju različita prava. 

U prijedlogu proračuna smo uvidjeli da je recimo za Turističku zajednicu  bilo planirano 

200.000,00 kn, ako se ne varam, pa onda 350.000,00  sa rebalansom koji smo usvojili u 4. 

Izmjenama i dopunama, a ove godine se planira 1.000.000,00 kn. Nigdje tu nije objašnjeno 

zašto, koji je razlog, pa  mi smatramo da bi s te pozicije bilo pametnije utrošiti novac  za učenike  

Srednje škole, pa ću ja sada iznijeti Prijedlog amandmana:  

U razdjelu 002 - Služba za financije i proračun, glava 00201 - Služba  za financije i proračun, 

u programu 05 - Poticanje razvoja turizma - Tekuće potpore i kapitalne potpore za ulaganje u 

turističku infrastrukturu,  znači mi predlažemo da se u aktivnosti   T2105 - tekući projekt i 

tekuće donacije  Turističkoj zajednici Grada Valpova, konto 3811, pozicija 78,  da se iznos 

umanji  za 350.000,00 kn i da se naknade građanima i kućanstvima  u novcu  uvećaju za taj isti 

iznos. To je razdjel 004 – Upravni odjel za gospodarstvo i društvene djelatnosti, program  

Predškolski odgoj i briga o djeci. 

Drugi amandman vezan je uz program potpore stambenog zbrinjavanja  mladih obitelji. 

Prijedlog je da izradimo jedan Pravilnik, ovo je jedna demografska mjera, znači odnosila bi se 

na mlade obitelji koje kupuju ili izgrađuju svoju prvu nekretninu na području Grada Valpova. 

Pravilnik o dodjeli sredstava predložili bi Gradskom vijeću  Grada Valpova već  na idućoj 

sjednici Gradskog vijeća naravno u suradnji sa upravnim odjelima Grada. Također predlažemo  

da se sa pozicije  Turističke zajednice skine 300.000,00 kn, da se isto tako skine  80.000,00 kn  

u razdjelu 001 – Ured gradonačelnika – Usluge promidžbe i informiranja sa 130.000,00 na 

50.000,00 jer smatramo da je 50.000,00 kn sasvim dovoljno  za informiranje jednog Grada kao 

Valpovo. Isto tako predlažemo da se poveća pozicija 235, konto 372  na  trećoj razini – pomoć 

građanima i kućanstvima u novcu na iznos  380.000,00 kn. Ovo će biti Prijedlozi Kluba 

vijećnika. 

 

Spomenka Stanić 

- Budući da dolazim iz Ivanovaca, onda ću pričati o Ivanovcima. Zadnji puta mi je 

gradonačelnik rekao da dva puta nešto pročitam ako ne znam, pa sam sada dva puta pročitala 

proračun  i nisam vidjela nikakvo ulaganje u prigradsko naselje Ivanovci,  jedino ona sjenica 

što planirate u školi, a to je u dogovoru sa ravnateljem škole. Predsjednica vijeća Mjesnog 

odbora je poslala 11. listopada  Prijedlog za proračun na temelju javnog poziva, te na temelju 

sastanka sa predstavnicima Udruga. Napravili su plan  i poslali su na Grad Valpovo, ali sve 

što smo mi predložili ništa nije stavljeno u proračun. Znači, to je od izgradnje nogostupa na 

mjestima gdje uopće nema nogostupa, od ucrtavanja ceste gdje je nogometni klub, od 

provođenja električne energije do groblja, od fitnes sprava, jer mi smo jedino mjesto, Vi ni ne 

znate jer ste tek došli, jedino mjesto gdje nije izdvojeno ništa novaca za izgradnju dječjeg 

igrališta. Mi smo prije  deset godina dobili dječje igralište od  donacije dobrih ljudi  u iznosu 

od 50.000,00 kn i sa tim iznosom je napravljeno dječje igralište u Ivanovcima. Nažalost ništa 

nije vidljivo u proračunu  i još jednom se pokazuje kako vam nije do svih mjesta stalo jednako. 

Ivanovci imaju odlične uvjete koji su stvarani godinama i mnogi nam zavide na tome, ali to ne 

znači da se u naše mjesto ne treba više ništa ulagati. Prostora za rad ima još mnogo za one koji 

to žele. U Ivanovcima je unazad 13 godina uloženo cca 14.000.000,00 kn. Vi ste zadnji  puta 

rekli da su Ivanovci najviše dobili. Ivanovci jesu najviše dobili ali svojim trudom i zalaganjem, 

ali ne iz Proračuna Grada Valpova već iz Županije, države i jednim dijelom iz fondova, to je 

bilo zadnje 2016. i 2017. godine. Zadnji puta ste rekli da ne treba Ivanovcima još jedan  dom. 
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Ne treba nama još jedan dom jer zahvaljujući Vama ni ovaj dom se ne može održavati. Znate 

na šta mislim. Niste dali da napravimo Ugovor tko će održavati dom. Znači, ako se nešto 

napravi, to se treba i održavati. Budući da  u Ivanovcima je došlo sredstava iz drugih fondova, 

ove godine ništa nije u proračunu, ali za sljedeću godinu, samo da vas informiram, da u 

Ivanovcima se nastavlja izgradnja svetišta i ulaganja će biti  u 2020. godini  cca  1.000.000,00 

kn. Pa evo samo da znate da  će se u Ivanovce  ipak uložiti bez obzira što u proračunu nema 

ništa.  

 

Ivana Bagarić  

- u Razdjelu 4  Prijedloga proračuna vidimo subvencije trgovačkim društvima, VPC-u,  da je 

nepromijenjeno i vezano za kino djelatnost, ali je uvedena nova stavka za inkubator 120.000,00 

kn. Možete li mi reći da li to znači da će  VPC upravljati inkubatorom 2020. godine? 

 

Željko Varžić  

- Zaboravio sam još reći, vezano za omašku što je pročelnik Oliver Vazdar pokazao, koja se 

dogodila pozitivno umjesto negativno  2.500.000,00 kn. Prihvaćamo tu grešku  i ne mislimo ju 

za sada objavljivati  u javnosti.  

 

Gradonačelnik Matko Šutalo 

- Pozdravljam sve nazočne, malo ću se vratiti nekoliko mjeseci unazad. Kao i 2017. godine 

kada smo došli u Grad  krenuli smo s jednom inicijativom koja do sada nije  bila praksa,  ne 

samo u Gradu Valpovu, nego i u drugim jedinicama lokalne  samouprave, a to je da zovemo 

naše sugrađane da sudjeluju u kreiranju proračuna. To smo napravili i u rujnu ove godine. 

Uputili smo javni poziv, ne samo sugrađanima, već i Udrugama da sudjeluju u kreiranju 

Proračuna. Imali smo više od 60 prijedloga, a neke od njih smo uvrstili u Proračun kao i prošle 

godine. Dobili smo programe javnih potreba u kulturi, sportu, tehničkoj kulturi i to smo sve 

uključili u Proračun i doista smo gledali da taj Proračun bude realan i transparentan, znači za 

2020. godinu realniji za one koji su bili  iza nas. Doista se nadam da smo pripremili kvalitetan 

Proračun  i hvala vam na kvalitetnim prijedlozima. Vijećnik Matoković  je predložio vezano za 

Marjančace  i objekt koji bi u biti koristio  NK Croatia Marjančaci. Radi se o tome da to nije u 

našem vlasništvu nego u vlasništvu Republike Hrvatske. Mi smo uputili dopise prema 

Ministarstvu državne imovine i čekamo da nam oni izdaju  tabularnu ispravu da bi to prešlo u 

naše vlasništvo, da bi prošlo legalizaciju i da bi mogli raditi na tome. To imamo svakako u 

planu  kada dobijemo tabularnu ispravu, upišemo  se kao vlasnici, onda ćemo i to uvrstiti u 

Proračun i raditi na tome da se osposobe znači i prostorije NK Croatia. Vidjeli ste da radimo 

tamo već na rekonstrukciji i nogometnog terena, a tu su se uključili i mještani Marjančaca. Ja 

vjerujem da ćemo do proljeća 2021. godine  zaigrati nogomet ponovo u Marjančacima. 

Što se tiče amandmana vijećnika Šmita, vezano za subvencioniranje još jednog zaposlenika  u 

Vatrogasnoj zajednici, prije 15-ak dana kod mene je bila delegacija Vatrogasne zajednice 

Valpovo i  oni su iskazali potrebu za zapošljavanjem još jednog djelatnika. Kao što znate, prije 

godinu dana, upravo na ovom mjestu sam ja predložio zapošljavanje one prve dvojice, a što je 

usvojilo Gradsko vijeće. Znači apsolutno sam za to, ukoliko postoji potreba,  da  Gradsko vijeće 

donese  kroz Proračun  odluku da se financira i taj dio jer sam od njih zatražio specifikaciju 

tekuće donacije koju daje Grad Valpovo iz svog Proračuna za Vatrogasnu zajednicu, međutim 

nisam dobio specifikaciju i iz toga razloga smo uvrstili svega onih  50.000,00  kn povećanja. 

Neću prihvatiti ovaj amandman, međutim,  u prvom rebalansu u siječnju 2020. g., nakon što mi 

se dostavi specifikacija troškova  ukupno koje troše,  od prilike  800.000,00 kn koji je ovdje u 

proračunu  za 2020. godinu, a ukoliko doista postoji potreba ja ću predložiti u prvim izmjenama 

i dopunama da se poveća subvencija vatrogasnoj zajednici za tih  63.000,00 kn i da idemo na 

zapošljavanje još jednog djelatnika vatrogasca. 

Što se tiče amandmana  HDZ-a, odnosno Kluba vijećnika, vezano za subvencije učenika 

Srednjih škola, to je preslikan Prijedlog onoga što su napravili u Gradu Belišću, pa onda 

možemo preslikati kompletno Proračun Grada Belišća pa ga ne moramo sami ni raditi. 

Apsolutno sam za to da se subvencionira  učenike i to i radimo  i kao što znate Grad Valpovo 
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sustavno radi na programima, ne samo što se tiče demografskih mjera, nego i  prema 

poduzetnicima i poljoprivrednicima  i to se ne može donijeti preko noći. Znači, na Prijedlog 

vijećnika  Valpovačke nezavisne liste mi smo i radili na ovom drugom prijedlogu, odnosno odjel 

za gospodarstvo, pročelnik Vuksanić  i kada bude program gotov što se tiče učenika  moramo 

imati određene kriterije, da li ćemo svakom učeniku dati  150,00 kn ili  ne. Znači moramo imati 

razrađen program i kada budemo imali razrađen program  možemo o tome raspravljati na 

Gradskom vijeću, ali ćemo materijale dostaviti  vijećnicima pa da o tome možemo raspravljati 

i nakon toga  uvrstiti to u rebalans  i vidjeti s koje pozicije ćemo  to financirati.  

Što se tiče drugog prijedloga – stambeno zbrinjavanje mladih, mi smo ove godine uveli 

subvencioniranje  kamata na kredite  za poljoprivrednike,  a jednako tako i za naše sugrađane 

i ovo je još jedna od mjera  na kojoj radi upravni odjel za gospodarstvo i društvene djelatnosti, 

znači na programu subvencija stambenog zbrinjavanja mladih obitelji. Ne znam da li ste 

primijetili u Proračunu za 2020. godinu imamo i stavku  izgradnje komunalne infrastrukture u 

dijelu Osječke ulice u Gradu Valpovu. Naime, Grad Valpovo ima tamo svoju nekretninu koju 

ćemo mi  parcelizirati  i ponuditi našim mladim obiteljima  kroz ovaj program na kojem radimo, 

nakon izgradnje komunalne infrastrukture, znači ceste, odvodnje, vodovoda i kanalizacije koju 

ćemo ponuditi mladim obiteljima po nekim povoljnim uvjetima da mogu  kupiti povoljno 

nekretninu i naravno uz ove neke subvencije, na kojem opet moramo sustavno raditi  i sustavno 

razraditi program. Tek nakon toga možemo raspravljati o tome koliko ćemo dati po mladoj 

obitelji, koliko ćemo dati u prvom prijedlogu po učeniku i po kojim kriterijima. Doista, 

pročelnik  Vuksanić se trudi da sve ove programe radimo na programu sada  za inkubator. 

Gospođa Bagarić  je na zadnjem Gradskom vijeću pitala nešto vezano za inkubator, znači tek 

kada program bude gotov, a biti će gotov u siječnju, onda tek možemo ponuditi potencijalnim 

korisnicima  da ga koriste. Ne možemo raditi nešto na prepad i na prečac nego jednostavno 

moramo ponuditi  kvalitetno rješenje da ga kasnije možemo samo eventualno dorađivati.  

Stoga  je moj zaključak da neću prihvatiti niti jedan amandman i predlažem vijećnicima da 

glasaju za Proračun kakav  su dobili u materijalima, doista Vam hvala na ovim kvalitetnim 

prijedlozima, ali evo u suradnji sa Upravnim odjelom za gospodarstvo i društvene djelatnosti, 

s vama vijećnicima i s nama koji radimo u Gradu, radit ćemo na tim programima sustavno  i 

početkom iduće godine kroz prvi ili drugi rebalans možemo razgovarati, prvo o ovim 

programima, a onda o tome koliko sredstava ćemo izdvojiti i sa koje pozicije, znači 

subvencionirati sve ovo o čemu smo sada razgovarali.  

 

Željko Varžić  

- Osobno mi je žao što su odbijena oba amandmana, kao što sam rekao u samoj pripremi, imali 

smo još neke prijedloge, ovaj o učenicima nam je u biti došao kroz raspravu  jer jedni učenici 

naše zajedničke škole, oni iz Belišća imaju naknadu, a naši iz Valpova nemaju. To nije prirodno 

i zbog toga smo to predložili, a ne zato što to ima Belišće, nego su doveli sve nas u jednu 

neugodnu situaciju. Što se tiče drugog amandmana, mi stvarno smatramo da je to izrazito bitno 

za mlade familije. Osobno poznajem puno mladih koji bi krenuli u neke investicije, danas  se 

toga jako malo radi, nažalost mnogi odlaze. Mislim da možemo skupiti toliko novca i da je 

stvarno pametnije potrošiti taj novac u takve stvari a ne u turističku zajednicu i ne vidim razlog 

da u idućoj godini potrošimo 1.000.000,00 kn na turističku zajednicu, stoga  sada molim pauzu 

za donošenje odluke.  

 

Gradonačelnik Matko Šutalo 

- Još jednom ću ponoviti da se zahvaljujem na kvalitetnim prijedlozima, ali naglašavam da 

nisam odbio ove amandmane iz razloga što mislim da nisu dobri, dapače, oni su kvalitetni  

prijedlozi, međutim,  moramo napraviti programe.  

Što se tiče  Turističke zajednice, od 01.01.2020. godine djelatnik iz Kulturne ustanove  dolazi u 

Turističku  zajednicu, pa nema smisla da on bude zaposlenik Ustanove za kulturne djelatnosti. 

Znači tu imamo jednu plaću koju prebacujemo sa Ustanove za kulturne djelatnosti na 

Turističku, pa je tu odmah manjak za one neke tekuće stvari. Taj plan od nekih 1.000.000,00 

kn, to ne mora značiti da će se on realizirati i da će se on potrošiti i ostvariti do kraja. Mi to u 
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idućem rebalansu možemo smanjiti s te ili s neke druge pozicije. Znači samo se radi o tome da 

moramo jednostavno planski raditi, da ostavite dovoljno vremena da se izrade kvalitetni 

programi,  da možemo takve kvalitetne programe prezentirati našim mladim ljudima, a jednako 

tako i učenicima i studentima sa područja Grada Valpova. Kao što vidite, povećavali smo 

stipendije, povećali smo subvencije za vrtiće, povećali smo naknadu za novorođenčad, izradili 

smo kvalitetne programe za  poduzetnike i poljoprivrednike po prvi puta u povijesti Grada 

Valpova. Sutra imam potpisivanje Ugovora za poduzetnike  u vrijednosti od 500.000,00 kn i ti 

ljudi su zadovoljni i s tim malim iznosom i znaju da Grad misli na njih  i to je jedna velika stvar. 

Kroz ove programe koje budemo razrađivali početkom iduće godine, ti učenici, studenti, te 

mlade obitelji će  vidjeti da mi mislimo na njih. Razlog odbijanja nije taj da je to sada nekakav 

moj hir,  pa ču ja odbiti vaše prijedloge zato što ste ga vi predložili. Slažem se s prijedlozima, 

razraditi ćemo ih, pa ćemo ih u rebalansu  u idućoj godini razraditi i realizirati.  

 

Igor Uranjek 

- Kada ste predložili ovaj drugi amandman što se tiče potpora mladim obiteljima, prije nekih 

mjesec dana sam pročelniku Vuksaniću predložio  nešto tako, skoro isto, pa sam dobio  odgovor 

da je to zapravo dosta kompleksan proces u koji Grad stvarno misli ići, ali da to nije 

jednostavno. Pozivam stvarno da zajednički donesemo neke odluke koje neće diskriminirati 

nikoga. Isto tako dio oko subvencija učenicima, siguran sam da je to svima u interesu.  

 

Potpredsjednik Jozo Piškorjanac 

- Utvrđujem  da je  nazočno 14 vijećnika. Čuli smo odluku gradonačelnika da je odbio sva tri 

amandmana.  

 

Željko Varžić 

- U ime Kluba vijećnika predlažem  našim vijećnicima da se ovaj Prijedlog usvoji na ovakav 

način kako je gradonačelnik i obrazložio, a to je da u prvim Izmjenama  proračuna pokušamo 

ova tri  amandmana o kojima smo govorili uglaviti u Proračun. 

 

Jozo Piškorjanac  

- Ja u  ime Kluba predlažem da Gradsko vijeće  donese Zaključak, službeno, da ovi amandmani 

kako su ovdje predloženi budu uvršteni na prvom rebalansu koji budemo imali slijedeće godine, 

a do tada  da se pripreme svi materijali  potrebni kao što je gradonačelnik objasnio.  

Prijedlog usvojen jednoglasno.  

 

Nakon provedenog glasovanja potpredsjednik konstatira da su vijećnici usvojili slijedeće  

Prijedloge: 

    a) Proračuna Grada Valpova za 2020. godinu i projekcije Proračuna 

         za 2021. i 2022. godinu, (13 glasova  ZA, 1 glas  PROTIV) 

    b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 2020. godinu,  

         (13 glasova  ZA, 1 glas  PROTIV) 

    c) Odluke o pokriću manjka iz 2019. godine u Proračunu Grada Valpova za  

        2020. godinu, te projekcijama za 2021. i 2022. godinu.  

         (13 glasova  ZA, 1 glas  PROTIV) 

  

  

TOČKA 7. PRIJEDLOZI: 

A) PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI GRADA VALPOVA ZA 2020.  

GODINU, 

B) PROGRAMA JAVNIH POTREBA U ŠPORTU GRADA  VALPOVA ZA 2020. 

GODINU, 

C) PROGRAMA JAVNIH POTREBA U TEHNIČKOJ  KULTURI GRADA 

VALPOVA  ZA 2020. GODINU 

 



24 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal   

 

Željko Varžić – Odbor za financije i proračun jednoglasno je usvojio ove prijedloge pod a, b i 

c  sa 4 glasa  ZA.  

 

Glasovanje:   

a) Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Valpova za 2020. godinu  

            - usvojen jednoglasno sa 12 glasova ZA 

b) Prijedlog Programa javnih potreba u športu Grada Valpova za 2020. godinu 

- usvojen jednoglasno sa 12 glasova ZA 

c) Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Valpova za 2020. godinu 

- usvojen jednoglasno sa 12 glasova ZA 

 

 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG  PROGRAMA  JAVNIH  POTREBA  U  PODRUČJU  

                  PREDŠKOLSKOG  ODGOJA  GRADA  VALPOVA ZA 2020. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal    

 

Kristina Čehajić, ravnateljica dječjeg vrtića Maza, Valpovo  

- Ja bi htjela samo reći ispred vrtića Maza da smo mi s našim potrebama  malo povećali iznose 

u proračunu zbog naših plaća i drugih potreba. Ono što bih ja naglasila za budućnost je da 

dječji vrtić Maza treba  zapravo osuvremeniti da u narednim proračunima gledamo da se 

obnovi prostor, da se nastavi sukladno sa zakonima podizati standard dječjeg vrtića, jer su naši 

kapaciteti zaista sada popunjeni. Mi smo strpljivi, ali tražiti ćemo i dalje i nadam se da ćemo 

imati potporu svih. Mislim da je predškolski odgoj u našem Gradu temelj, ono što je 

problematika našeg vrtića  su jaslice,  mi nemamo adekvatne jaslice, puno je djece ostalo, 

mlađe, do 3 godine na čekanju, to je jako veliki problem roditeljima i nama kao onima koji bi 

trebali primiti kao stručnjaci tu djecu, mi nemamo te uvjete i mislim da se u tom pogledu treba  

u budućnosti gledati da se omoguće jedne kvalitetne jaslice u našem Gradu. Zahvaljujem na 

Ladimirevcima, nadamo se da će  Ladimirevci s početkom pedagoške godine rasteretiti jedan 

dio sadašnjih  kapaciteta jer smo mi našu dvoranu prije tri godine prenamijenili u prostor gdje 

je sada jedna skupina, a to su zaista minimalni uvjeti. Ta dvorana je nama jako bitna, znači, 

imamo  dvije jasličke skupine koje su zaista dupke pune preko svih mogućih standarda i ne 

možemo primiti više ni jedno dijete i ako se jedno dijete ispiše, sutradan je novo dijete upisano. 

Mislim da će kolegice s plaćama biti zadovoljne i nadam se da će svi imati razumijevanja za 

naše potrebe jer mi smo tu prije svega stručnjaci za djecu.  

 

Željko Varžić – Odbor za financije i proračun jednoglasno je usvojio ovaj  prijedlog  sa  4  

glasa  ZA.   

 

Jozo Piškorjanac 

- Ovo je najbitnija tema jer ove tete se brinu za našu budućnost, budućnost naše djece i uistinu 

imam prilike zadnje dvije godine svakodnevno biti u vrtiću jer vozim svoje unuke i imam prilike 

vidjeti u kojim uvjetima rade i kako im je, i uistinu smatram da su one zaslužile ovaj minimum 

što su mogle dobiti, a vjerujem u budućnosti i više za svoj rad i ono što čine za našu djecu. 

Naravno da u budućnosti moramo razmišljati o jednom kvalitetnijem rješenju kada je u pitanju 

sam objekt vrtića i to je nešto što je naša obaveza i o čemu moramo voditi računa, kako o 

objektu, tako i o opremi i ja vjerujem da ćemo svi skupa to moći učiniti i da ćemo to staviti u 

prioritete i uvjeren sam da će gradonačelnik o tome voditi računa. Mislim da možemo za sada 

barem onaj parking probati riješiti, znam da se ne smije asfaltirati, ali barem nasuti neki sitni 

kamen da ne bude blato.  
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Igor Uranjek 

- Ja ću dati sve od sebe da vrtić u Valpovu bude ljepši i bolji  i  imam jednu krasnu ideju, ne 

samo  za proširenje vrtića, ali za sada ću to zadržati za sebe,  

 

Mandić Marjan  

- Kolega Uranjek, ja sam prvi došao do te ideje o kojoj nećete ništa reći.  

Drago mi je da se razgovara o ovoj temi i  da se pozitivno rješavaju tekući problemi vezani za 

vrtić. 

 

Marko Vuksanić 

- Htio bi još jednu informaciju podijeliti s vama, dakle, na inicijativu i gradonačelnika i prije 

svega zamjenice gradonačelnika mi smo stupili u kontakt sa konzervatorskim odjelom u Osijeku 

gdje su nam dali određene uvjete na koji način je moguće proširiti, odnosno dograditi dječji 

vrtić i u kojim područjima i taj projekt smo u biti pokrenuli, međutim, problem je nastao u tome 

što taj prostor nije bio legaliziran, odnosno nije legalizacija bila provedena u potpunosti i sada 

je u fazi upisivanja, izrada geodetskog elaborata, tako da mi svakako početkom iduće godine 

krećemo  u projekt dogradnje dječjeg vrtića. Problem je samo u tome što dječji  vrtić u Valpovu, 

s obzirom na lokaciju, nije prihvatljiv za određene natječaje kao što je bio dječji vrtić u 

Ladimirevcima. Tako da ćemo tu vrlo vjerojatno morati ići većinom sa svojim vlastitim 

sredstvima. Ako se ne varam, ove ili prošle godine su bila određena ulaganja u vrtić, jedan dio 

sredstava smo dobili preko natječaja Ministarstva demografije, ali to su premala sredstva da 

bi krenuli u  veliku investiciju, ali svakako se radi na samoj dogradnji.  

 

Matko Šutalo 

-  Evo još jedna informacija i najava za iduću godinu, vezano za problem parkirališta kod 

vrtića,  dobili smo dozvolu za rušenje garaža koje koristi Grad  Valpovo i planiramo u idućoj 

godini  realizirati to na način da ih srušimo jer one doista predstavljaju opasnost i za one koji 

ih koriste, a mislim da se koriste još samo tri garaže. Dakle, tamo bi napravili parking za 

roditelje koji dovoze djecu u vrtić i odmah bi tamo riješili i pješački prijelaz i sve ono što ide 

uz to.  

 

Glasovanje: Prijedlog prihvaćen jednoglasno  sa 13 glasova ZA 

 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA SOCIJALNE  

                  I ZDRAVSTVENE SKRBI,     HUMANITARNE DJELATNOSTI, TE DRUGIH  

                  PODRUČJA OD INTERESA ZA OPĆE DOBRO GRADA    VALPOVA ZA  

                  2020. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal    

 

Željko Varžić – Odbor za financije i proračun jednoglasno je usvojio ovaj  prijedlog Programa   

sa  4  glasa  ZA.  

 

Glasovanje: Prijedlog prihvaćen jednoglasno  sa 13 glasova ZA 

 

  

TOČKA 10.  PRIJEDLOG  PROGRAMA  GRAĐENJA  KOMUNALNE   

                      INFRASTRUKTURE  ZA 2020. GODINU ZA  GRAD VALPOVO 

 

Goran Šimić  - ukratko je obrazložio predmetni materijal    

 

Željko Varžić – Odbor za financije i proračun jednoglasno je usvojio ovaj  prijedlog Programa   

sa  4  glasa  ZA.   
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Glasovanje: Prijedlog prihvaćen jednoglasno  sa 13 glasova ZA 

 

 

TOČKA 11. PRIJEDLOG PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE     

                     INFRASTRUKTURE  U 2020. GODINI ZA  GRAD VALPOVO 

 

Goran Šimić  - ukratko je obrazložio predmetni materijal    

 

Željko Varžić – Odbor za financije i proračun jednoglasno je usvojio ovaj  prijedlog 

Programa   sa  4  glasa  ZA.   

 

Glasovanje: Prijedlog prihvaćen jednoglasno  sa 13 glasova ZA 

 

 

 

TOČKA 12. PRIJEDLOG  ODLUKE  O  UKLJUČIVANJU  GRADA  VALPOVA  U  

                    SUBVENCIONIRANJE  KAMATNE  STOPE  NA  KREDITE IZ PROJEKTA  

                    „STAMBENI KREDITI U FUNKCIJI POTICANJA GOSPODARSTVA“ 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal    

 

Željko Varžić – Odbor za financije i proračun jednoglasno je usvojio ovaj  prijedlog Programa   

sa  4  glasa  ZA.  

 

Glasovanje: Prijedlog prihvaćen jednoglasno  sa 13 glasova ZA 

 

 

TOČKA 13. PRIJEDLOG  PROGRAMA  KORIŠTENJA  SREDSTAVA  OD  

                    RASPOLAGANJA  POLJOPRIVREDNIM  ZEMLJIŠTEM  U  VLASNIŠTVU  

                    REPUBLIKE  HRVATSKE  ZA  GRAD VALPOVO  U  2020. GODINI 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal    

 

Željko Varžić – Odbor za financije i proračun jednoglasno je usvojio ovaj  prijedlog Programa   

sa  4  glasa  ZA.  

 

Zdravko Ćorić 

- Mogu samo izraziti svoje zadovoljstvo da je napokon i taj poljoprivredni program zaživio  i 

da on sada ima svoga smisla. Jedno od pitanja što sam ja i mislio postaviti, vezano za PPK 

Valpovo, znajući da je cijena dosta nerentabilna  najma zemljišta prema toj tvrtki, dakle, 

sigurno da tu ima dosta prostora za povećanje, ona je čak nekoliko puta niža nego što je to 

stvarna cijena i to je jedan od razloga zašto treba ta sredstva povisiti i onda ta sredstva uložiti 

u male OPG-ove koji će nam u konačnici sigurno pozitivno vratiti 

 

Glasovanje: Prijedlog prihvaćen jednoglasno  sa 13 glasova ZA 

 

 

TOČKA 14. PRIJEDLOG  ODLUKE  O  RASPOREĐIVANJU  SREDSTAVA  ZA  RAD  

                    POLITIČKIH  STRANAKA   ZASTUPLJENIH  U  GRADSKOM  VIJEĆU  

                    GRADA  VALPOVA  ZA  2020. GODINU  

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal    
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Željko Varžić – Odbor za financije i proračun jednoglasno je usvojio ovaj  prijedlog Odluke   

sa  3  glasa  ZA i 1 glas SUZDRŽAN.  

 

Zdravko Ćorić 

-  Nije da nisam zadovoljan, ja sam o ovoj problematici više puta govorio, znači, ona 

dosadašnja naknada je bila sramotna. Nisam zadovoljan jedino što smo išli na minimum, mogli 

smo baren nešto povisiti pa da nismo baš na samom dnu, iako je i ovo dobro i to je ipak jedan 

pozitivan pomak. Grad od politike živi i mislim da ne možemo obezvrijediti politiku naspram 

sporta i kulture.  

 

Igor Uranjek 

- Ja se sjećam kada smo mi došli prvi puta u ovu vijećnicu, naš je prijedlog bio da ukinemo 

kompletno sve naknade za vijećnike, za predsjednika Gradskog vijeća i dr.,  pa nam je gospodin 

Ćorić rekao da mi ubijamo volju za politikom s tim činom, pa se nadam da sada imate malo 

više volje.  

 

Glasovanje: Prijedlog  je  prihvaćen  sa 12 glasova ZA i 1  glas  SUZDRŽAN 

 

 

 TOČKA 15. PRIJEDLOG  ODLUKE  O  PRESTANKU  TRGOVAČKOG  DRUŠTVA  

                     LOKALNA  RAZVOJNA  AGENCIJA  VALPOVO-PETRIJEVCI  D.O.O.  

                     VALPOVO  ZA  PROMICANJE  LOKALNOG I REGIONALNOG RAZVOJA 

         PO  SKRAĆENOM  POSTUPKU BEZ PROVOĐENJA  LIKVIDACIJE 

 

Matko Šutalo- ukratko je obrazložio predmetni materijal    

 

Željko Varžić  

- Samo jedna rečenica vezano za Lokalnu razvojnu agenciju, mislim da smo toj agenciji 

napravili najveći problem kada je otišla bivša direktorica, Lidija Maurović-Košćak, koja je i 

pripremila dosta tih projekata koji su i sada u izvođenju i smatram da smo tu izgubili ipak jednu 

vrijednu osobu koja je pokazala da zna raditi.  

  

Glasovanje: Prijedlog prihvaćen  jednoglasno  sa 13 glasova ZA  

 

 

TOČKA 16. PRIJEDLOG PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA GRADA VALPOVA  

                     ZA  2020. GODINU 

 

Dejan Pisaćić - ukratko je obrazložio predmetni materijal    

 

Tihomir Tomić 

- U pogledu ove točke, molio bih pročelnika za financije da od prilike procijeni koliko vremena  

mu treba za pripremu ovakvih izvješća i koliko to utječe na njegov svakodnevni rad. 

 

Oliver Vazdar 

- Što se tiče dostavljanja tromjesečnih izvješća, mi ih moramo napraviti po zakonu, to nije 

problem, to ćete moći dobiti u rokovima kako je navedeno, a šestomjesečni je naša zakonska 

obveza  i materijal je puno opsežniji, tako da neće biti sigurno u srpnju. 

 

Glasovanje: Prijedlog prihvaćen jednoglasno  sa 13 glasova ZA  
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TOČKA 17. PITANJA  I  PRIJEDLOZI 

 
Matko Šutalo 

- Prije svega, ovo je danas Gradsko vijeće bilo doista konstruktivno, o pojedinim se  točkama  

nakon dužeg vremena konstruktivno raspravljalo  i doneseni su jako dobri zaključci. Vjerujem 

da će tako biti i u 2020. godini.  

Svima Vama i Vašim obiteljima želim čestit i blagoslovljen Božić i sve najbolje u Novoj Godini 

i da doista u 2020. godini zajednički radimo  na dobrobiti našega grada i naravno, odgovorno. 

 

Dejan Pisaćić  

- Želim Vam čestitati  svima Sretan Božić i uspješnu 2020. godinu.   

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice  u 21,25 sati. 

  

 

 

…………  

 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

    Kristina  Vidošić       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 

 

 

  


